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Glavni in odgovorni urednik
mag. Franci Kotnik

Najprej moraš biti uspešen, šele potem si 
lahko družbeno odgovoren

Uspešnost in ugled podjetij se danes merita ta-
ko po doseganju dobrih poslovnih rezultatov kot 
tudi po nefinančnem poslovanju. Skupni imeno-
valec uspešnih podjetij sta trajnostno naravna-
no poslovanje in z njim povezana družbena odgo-
vornost. V podjetjih, v katerih so trajnostni razvoj 
prevzeli kot način delovanja, se zavedajo, da spon-
zorstva in donacije lokalnim športnim, gasilskim 
ter kulturnim društvom niso več dovolj.

Občani od podjetij v našem ožjem in širšem 
okolju pričakujemo, da bodo pri svojem poslova-
nju učinkovita, etična in odgovorna na vseh pod-
ročjih. Njihova podpora družbeno odgovornim pro-
jektom ima poleg finančne spodbude tudi moralne 
in motivacijske učinke. Podjetja v zameno dobijo 
zadovoljstvo ob uspehih prejemnikov sponzorskih 
in/ali donatorskih sredstev, hkrati pa priložnost za 
dodatno prepoznavnost, ugled in zaupanje v njiho-
vo blagovno znamko. 

Družbeno odgovoren odnos do okolja podje-
tjem prinaša tudi večjo lojalnost, motivacijo in 
inovativnost zaposlenih. Zaposleni, ki se na de-
lovnem mestu počutijo spoštovani in podprti, so 
pogosto tudi bolj produktivni in zadovoljni pri de-
lu, saj način, kako podjetje obravnava svoje za-
poslene, veliko pove o tem, kakšen odnos ima 
podjetje do lokalne skupnosti. Skozi vključeno-
st v družbeno odgovorne projekte lahko zaposle-
ni dobijo ideje za nove izdelke, procese in rešitve 
za aktualne izzive. 

V digitalni dobi so podjetja, ki izkazujejo druž-
beno odgovornost, bolj prepoznavna in so delež-
na pohval za svoje vključevanje. V nepopisni gne-
či v poslovnem svetu je vsaka pozitivna točka, pri-
dobljena v očeh javnosti, dobrodošla, saj navadno 
prav ta vpliva na zvestobo kupcev in s tem pripo-
more k večjemu ugledu v družbi.

Ljudje smo tudi bolj zvesti določeni blagovni 
znamki, če so vrednote tega podjetja usklajene 
z našimi osebnimi vrednotami. Podjetja s pravim 
odnosom imajo bolj lojalne kupce in dobavitelje, 
ti pa jih pogosteje priporočajo drugim. Raziskava 
podjetja Neilson iz leta 2016 je pokazala, da je več 
kot polovica vprašanih pripravljena plačati več za 
izdelke družbeno odgovornih podjetij, kar še po-
sebej velja za potrošnike iz generacije milenijcev.

V naši dolini imamo nekaj gospodarskih subjek-
tov, za katere lahko rečemo, da vzorno izkazujejo svo-
jo družbeno odgovornost, seveda pa bi si jih želeli še 
več. Strinjam se z generalnim direktorjem KLS Ljub-
no Bogomirjem Straškom, ki poudarja, da mora biti 
podjetje najprej poslovno uspešno, šele nato je lahko 
družbeno odgovorno. »Osnova je samospoštovanje,« 
pravijo v KLS Ljubno: »Že od leta 1974 zagotavljamo 
delovna mesta, razvoj in podporo lokalnemu okolju.«
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DRUŽBENA ODGOVORNOST PODJETIJ VEDNO BOLJ PREPOZNANA

Podjetja, ki vlagajo v svoje zaposlene in svoje okolje, 
 vlagajo tudi vase

Kakšna je družbena odgovornost podjetij
Glavni namen družbeno odgovornega podjetja je, da poleg po-

slovne in ekonomske uspešnosti ter dobička, upošteva tudi inte-
rese širše družbene skupnosti in okolja ter s tem prispeva k splo-
šni blaginji. V naši dolini podjetja izražajo družbeno odgovornost 
predvsem v obliki sponzorstev in donacij. Je to opaziti?

Janez Ločičnik, Nazarje
Podjetja morajo vlagati v okolje, v katerem de-

lajo, saj tako lahko kot povratno informacijo dobi-
jo dober kader, kadar zaposlujejo. Sam delujem 
na področju alpinizma in nimam občutka, da bi 
naše društvo uspelo pridobiti večje zneske. Pod-
jetja donirajo nekaj malega, zato se mi zdi, da 
mala podjetja niso pretirano družbeno odgovor-
na. Od njih je možno pridobiti sredstva le preko določenih poznanstev. 

Anka Rakun, Ljubno ob Savinji
Na Ljubnem se lahko pohvalimo, da so podjetja 

v našem okolju, tako velika kot tudi manjša, druž-
beno zelo odgovorna. Podpirajo številne projek-
te na različnih področjih. Donirajo tako društvom 
kot tudi organizacijam in socialno šibkim. To je po 
mojem tudi dobra formula za povečan ugled v do-
mačem okolju in širše ter seveda tudi reklama.

Miran Rosenstein, Mozirje
Za velika podjetja v naši dolini lahko reče-

mo, da so družbeno zelo odgovorna. Prispevajo 
sredstva za različne organizacije s področja zdra-
vstva in sociale. Zaradi tega so medijsko izpostav-
ljeni, kar je dobra reklama, uživajo pa tudi ugled. 
Koliko so družbeno odgovorna manjša podjetja, 
težko rečem. Nekatera podpirajo društva in orga-
nizacije in tudi socialno šibke, a se v medijih ne pojavljajo. 

Pripravila in fotografirala Marija Šukalo

Ivica Pustoslemšek, 
Florjan pri Gornjem Gradu

Danes se vse manj podjetij odloča za donira-
nje ali sponzoriranje sredstev tako posamezni-
kom, društvom kot drugim organizacijam. Velika 
podjetja s tem, ko se na tak način pojavljajo v me-
dijih, krepijo svoj ugled, manjša pa se ne želijo niti 
izpostavljati, saj so njihovi zneski majhni. Tudi sa-

ma, če le morem, s svojimi izdelki pomagam različnim organizatorjem, 
da lahko z nižjimi stroški izvedejo svojo dejavnost.

Bernarda Majerhold Meh, Šentjanž
Da so družbeno odgovorni, opažam v naši do-

lini le podjetje KLS, ki je največji donator in spon-
zor tako društvom kot posameznikom in organi-
zacijam. Druga podjetja bolj malo dajejo oziroma 
se o tem niti ne govori. Sicer se mi zdi, da je poja-
vljanje v medijih tudi reklama. Tudi sama sem kot 
mali podjetnik v preteklosti veliko pomagala, ta-
ko različnim društvom kot socialno šibkim. A v času mojega aktivnega 
dela niti ni bilo toliko prošenj za pomoč, kot jih je danes. 

Kako povečati ugled organizaci-
je in spodbuditi zaupanje javnosti 
vanjo? Eden izmed boljših in učin-
kovitejših načinov je postati druž-
beno odgovorno podjetje. V Evrop-
ski uniji in tudi v Sloveniji je odgo-
vornost podjetij za vplive na njiho-
vo lokalno okolje, torej tako na lju-
di kot naravo, že prepoznana kot 
eno izmed ključnih orodij za dose-
go trajnostnega razvoja. 

Kot spodbuda podjetjem, da 
postanejo družbeno odgovorna, je 
bil v začetku februarja odprt razpis 
za pridobitev certifikata Družbeno 
odgovoren delodajalec. Zgornjesa-
vinjčani smo lahko z družbeno od-
govornostjo lokalnih podjetij pre-
cej zadovoljni, saj številni mali in 
veliki zgornjesavinjski podjetniki 
ter podjetja preko donatorskih ali 

sponzorskih sredstev okolju vrača-
jo svoj prispevek družbi.
KORISTI ZA POSLOVNO PRAKSO 

PODJETIJ NISO MAJHNE
Evropske in slovenske zakonske 

obveze že od leta 2017 podjetjem z 
več kot 500 zaposlenimi nalaga-
jo poročanje o nefinančnih vidikih 
poslovanja. Tudi zaradi tega posta-
ja področje družbene odgovorno-
sti podjetij, ki vključuje tudi odnos 
do zaposlenih, v Sloveniji vse bolj 
pomembno. 

IRDO – Inštitut za razvoj družbe-
ne odgovornosti od leta 2004 razi-
skuje in pospešuje razvoj družbene 
odgovornosti v Sloveniji in v sve-
tu. Direktorica inštituta mag. Ani-
ta Hrast je v svojem članku »Zakaj 
biti družbeno odgovorna organiza-
cija?« prepoznala koristi družbene 

odgovornosti organizacij na števil-
nih področjih. Med drugim navaja, 
da pri vodenju pomaga spodbujati 
odločanje na podlagi boljšega ra-
zumevanja pričakovanj družbe in s 
tem povezanih priložnosti. 

ZAPOSLENI PODJETJU 
IZKAZUJEJO VEČJO PRIPADNOST

Na področju zaposlovanja se med 
drugim s pomočjo družbene od-
govornosti povečujejo pripadnost, 
vključevanje, udeležba, inovativnost 
in morala zaposlenih. Tega se zave-
dajo tudi v podjetju BSH Hišni apara-
ti Nazarje. Alenka Grašič, asistentka 
vodstva & PR, je zagotovila, da se v 
njihovem podjetju v skrbi za ustvar-
janje trajne vrednosti in nadaljnjega 
razvoja zavedajo pomembnosti od-
govornega vključevanja v okolje, v 
katerem delujejo. 

»Podpora različnim dejavnostim 
v okolju pomeni na eni strani ohra-
njanje in nadgrajevanje dobrih od-
nosov z lokalno javnostjo, na drugi 
strani pa povečuje pripadnost zapo-
slenih. Številni zaposleni ali njihovi 
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družinski člani, predvsem otroci, so 
člani različnih društev ali klubov, ki 
jih podjetje podpira. S podporo nji-
hovim aktivnostim omogočamo, da 
se njihovo delovanje ohranja in raz-
vija. Na ta način pripomoremo k nji-
hovemu kvalitetnejšemu preživlja-
nju prostega časa, kar se odraža tu-
di pri zdravju in zadovoljstvu zapo-
slenih v okolju, kjer živijo.«

Tudi po ugotovitvah mag. 
Hrastove je v družbeno odgovor-
nih podjetjih manj absentizma in 
fluktuacije pri zaposlenih, izboljša 
se varnost in zdravje, tako žensk 
kot moških. Poleg tega družbe-
no odgovorna podjetja zaznava-
jo, da se pojavlja vse več inovativ-
nih predlogov s strani zaposlenih, 
kupcev, tudi dobaviteljev. 

TUDI MANJŠA PODJETJA IN 
PODJETNIKI DELUJEJO ZA SVOJE 

OKOLJE
Kot je že v uvodu omenjeno, 

družbeno odgovornost zgornjesa-
vinjskih podjetij in podjetnikov po-
zitivno občutijo številna domača 
društva, organizacije in javni za-
vodi. Veliko zgornjesavinjskih ma-
lih podjetnikov lokalnim društvom 
finančno pomaga vsaj ob njiho-
vih najpomembnejših dogodkih. 
V društvih so veseli vsakega pri-
spevka, četudi je to včasih le 20 
evrov, ki pa se naložijo na kupček 
ostalih prispevkov. Prejemniki do-
nacij in sponzorskih sredstev se 
darovalcem zahvalijo na priredi-
tvah, na svojih spletnih straneh ali 
v medijih. 

Seveda so velike donacije več-
jih podjetij deležne še večje po-
zornosti domače javnosti. Ome-
nimo samo večjo donacijo pod-
jetja KLS Ljubno iz lanskega ju-
nija, ki so jo prispevali Zgornje-
savinjskemu zdravstvenemu do-
mu Nazarje za nakup novega re-

ševalnega vozila ter s tem izka-
zali veliko skrb za zdravje Zgor-
njesavinjčanov. 

Konec marca bo Zgornjesavinj-
ski zdravstveni dom deležen večje 
donacije tudi s strani podjetja BSH 
Hišni aparati Nazarje, ki bo preda-
lo dva aparata, potrebna za izvaja-
nje preventivnih pregledov s povi-
šanim tveganjem na medicini dela. 
S tem bodo lahko v Nazarjah izva-
jali preglede za voznike, viličariste 
in podobne poklicne profile. 
V TEKU RAZPIS ZA PRIDOBITEV 

CERTIFIKATA
Vse do konca septembra 2022 

je v teku razpis za pridobitev cer-
tifikata Družbeno odgovoren delo-
dajalec, ki je bil odprt v okviru oza-
veščevalnega projekta pod krov-
nim sloganom »Nobeno delo se 
ne naredi samo od sebe«. Nosilec 
projekta je Ekvilib Inštitut skupaj s 

Alenka Grašič, asistentka vodstva 
& PR, BSH Hišni aparati Nazarje: 

»Skozi sponzorstva in donacije v 
okviru svojih zmožnosti vedno pris-
luhnemo potrebam lokalnih skup-
nosti in širše družbe, predvsem na 
področju športa, kulture, šolstva, ga-
silstva in zdravstva, ter različnim hu-
manitarnim organizacijam. Na po-
dročju šolstva z osnovnimi šolami v 
okolici sodelujemo pri izvajanju pro-
gramov šole v naravi, s čimer želimo 
starše delno razbremeniti stroškov. 
V tem smislu zelo aktivno podpira-
mo Osnovno šolo Nazarje, ki je tre-
nutno še ena redkih, če ne edina 
brezplačna osnovna šola v Sloveni-
ji. Prav tako pa osnovnim šolam kot 

vrtcem pomagamo pri zagotavljanju informacijske opreme ter naših izdel-
kov za njihove potrebe. Seveda podpiramo tudi različne aktivnosti na sre-
dnjih in višjih šolah ter fakultetah v širšem regijskem prostoru. 

Naše podpore so deležna različna amaterska kulturna društva, s čimer 
želimo prispevati k popestritvi kulturnega dogajanja. Še posebno pozor-
nost namenjamo Kulturnemu društvu Godba Zgornje Savinjske doline. 

S podporo različnih športnih aktivnosti, društev in klubov želimo spod-
bujati njihove razvejane dejavnosti. S tem prispevamo k zagotavljanju po-
gojev zaposlenim, predvsem pa njihovim otrokom za aktivno preživljanje 
prostega časa. 

Zavedajoč se pomena zagotavljanja požarne varnosti pri nakupih nove 
oziroma dodatne opreme podpiramo tudi gasilska društva. V obliki dobit-
kov za srečelov pomagamo pri organiziranju različnih družabnih srečanj. S 
prispevki za nakup zdravstvene opreme poskušamo pripomoči k večji do-
stopnosti do zdravstvenih storitev. 

V lanskem letu je bilo tako Zgornji Savinjski dolini namenjenih dobrih 60 
odstotkov sponzorskih in donacijskih sredstev, ostalih slabih 40 odstotkov 
pa je bilo namenjenih ostalim območjem Savinjske regije.«

Bogomir Strašek, 
generalni direktor KLS Ljubno:

»Mi, družina Strašek, razumemo 
našo družbeno odgovornost v šir-
šem smislu, kot pa so sponzorstva 
in donacije. Mislimo, da je zaradi 
družbene odgovornosti treba poskr-
beti najprej za takšen stalen razvoj 
in napredek podjetja, da ta zagota-
vlja dolgoročno stabilnost in dobro 
poslovanje. Zato moramo ustvarja-
ti visoko dodano vrednost, da lah-
ko podjetje vlaga v razvoj kadrov, 
procesov in proizvodov in investici-
je ter da lahko da dobre plače sode-
lavcem.

KLS že vrsto let dosega dobre po-
slovne rezultate in visoko dodano 

vrednost, ki je več kot dvakrat višja od slovenskega poprečja. Naša po-
prečna plača je lani znašala 2.250 evrov in je bila 27 odstotkov nad slo-
venskim poprečjem. Ker dobro poslujemo, lahko del ustvarjenega dohod-
ka namenimo za pomoč v okolju, kjer delamo in živimo. 

Pretežni del finančnih sredstev doniramo in sponzoriramo organizaci-
jam in društvom z območja Zgornje Savinjske doline za naslednje dejav-
nosti: šport, kultura, humanitarna in dobrodelna pomoč ter dejavnost dru-
štev, šole in razne pomoči. V letu 2019 smo za ta namen nakazali skupaj 
224.000 evrov. V letu 2020 je naš največji delež namenjen kulturi, saj doni-
ramo sredstva za obnovo in posodobitev Kulturnega doma Ljubno, kar je 
zelo velik finančni zalogaj. Naš znesek donacij in sponzorstev bo zato le-
tos bistveno večji od lanskega.«

Dobrih 60 odstotkov
donacij in sponzorskih sredstev 
so v podjetju BSH Hišni aparati 
Nazarje lani namenili Zgornji 
Savinjski dolini, 40 odstotkov 
pa ostalim območjem Savinjske 
regije.

224.000 evrov
so v podjetju KLS Ljubno v letu 
2019 namenili donacijam in 
sponzorstvu.

projektnimi partnerji Gospodarsko 
zbornico Slovenije, Zvezo svobod-
nih sindikatov Slovenije in Združe-
njem delodajalcev Slovenije. Pro-
jekt je sofinanciran s strani Evrop-
skega socialnega sklada, zastav-

ljeni cilj certifikata Družbeno odgo-
vorni delodajalec pa je izboljšanje 
družbeno odgovornega upravlja-
nja gospodarskih in negospodar-
skih subjektov s posebno pozor-
nostjo do zaposlenih. 

Tatiana Golob

(Foto: ŠS)
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SEJEM DOM LJUBLJANA

Zaradi korona virusa predčasno 
zaprli sejem 

Od srede, 4., do sobote, 7. marca, je 
na Gospodarskem razstavišču pote-
kal letošnji sejem Dom, največji se-
jem graditeljstva v regiji. Tokratni je 
bil 59. po vrsti. Sejem bi moral svo-
ja vrata zapreti v nedeljo, 8. marca, 
vendar so ga zaradi splošne odred-
be ministrstva za zdravje ob pojavu 
koronavirusa pri nas morali zapre-
ti dan prej, torej v soboto, 7. marca. 

Na sejmu so se uspešno pred- 
stavila tudi podjetja z našega ob-

močja, sicer pa je razstavljalo 505 
podjetij iz 29 držav. Sejem je slove-
sno odprl premier v odhodu Mar-
jan Šarec, poleg ogleda razstavlje-
nih eksponatov in ponudbe stori-
tev je bilo organiziranih veliko ob-
sejemskih dogodkov, kot so stro-
kovna srečanja in brezplačna sve-
tovanja za javnost. Več o predsta-
vitvah naših podjetij v naslednji 
številki Savinjskih novic.

Marija Lebar

NOVI KORONAVIRUS SE NEZADRŽNO ŠIRI TUDI PO EVROPI

V Zgornji Savinjski dolini osebe, ki bi bila okužena z novim 
virusom, ni

V ponedeljek se je zaradi pove-
čanega števila okuženih z novim 
koronavirusom po Sloveniji sestal 
Svet za nacionalno varnost in spre-
jel določene ukrepe. V Sloveniji je 
bilo v sredo do 14. ure okuženih 57 
ljudi, opravili so 2.270 testov. 

POTOVANJA NA ŽARIŠČA 
Z OKUŽBO POPOLNOMA 

ODSVETOVANA
Splošno zapiranje vrtcev in šol 

po mnenju Sveta za nacionalno 
varnost še ni potrebno in jih bodo 
zapirali po presoji glede na števi-
lo okužb na posamičnem območju. 
Odsvetujejo vsa nenujna potova-
nja v tujino, popolnoma pa odsve-
tujejo potovanja na žarišča z okuž-
bo koronavirusa.

NOVI UKREPI PROTI ŠIRITVI 
VIRUSA

Že pred tem je bila prepoved 
obiskov v bolnicah in domovih sta-
rejših, med ukrepi, ki so jih spreje-
li v ponedeljek, pa je prepoved obi-
ska gledalcev na vseh športnih 
prireditvah z več kot 500 potenci-
alnimi obiskovalci. To pomeni, da 
bodo pokal Vitranc v Kranjski Gori 
in poleti v Planici potekali brez gle-
dalcev. Prav tako so od torka dalje 
prepovedane vse prireditve v za-
prtih prostorih, kjer bi bilo nad 100 
obiskovalcev. 

Med ukrepi je uvedeno merje-
nje temperature za potnike na le-
tališču Brnik ter kontrola potnikov 
na meji z Italijo.

ODPOVEDI PRIREDITEV SE 
VRSTIJO

Na nazarski šoli so že pretekli 
konec tedna odpovedali dobrodel-
ni koncert in ga bodo izvedli v dru-

gem terminu. Prav tako so ravna-
li tudi na gornjegrajski šoli, kjer so 
odpovedali prireditev za starše ob 
dnevu žena. Odpovedane so polfi-
nalne tekme za v nogometu za de-
klice v Lučah in šolsko državno pr-
venstvo v smučanju na Krvavcu. 
Nekateri prireditelji dogodkov še 
ne odpovedujejo.

ZDRAVSTVENE USTANOVE 
OPREMLJENE

Ministrstvo za finance je v tem 
tednu sprostilo proračunske re-
zerve za nabavo osebne zaščitne 
opreme. Naročili bodo pol milijo-
na kosov zaščitnih mask. Zaščitne 
opreme v blagovnih rezervah je bi-
lo razdeljeno relativno malo, tako 

je večina še v zalogah. Po zagoto-
vilu vlade so vse zdravstvene usta-
nove ustrezno opremljene z zašči-
tno opremo. 

TRIAŽA PRED ZDRAVSTVENIM 
DOMOM 

V Zgornjesavinjskem zdravstve-
nem domu Nazarje so kot v večini 
drugih uvedli triažno točko pri vho-
du. Vse morebitne paciente z zna-
ki okužbe bodo napotili na klic svo-
jemu osebnemu zdravniku in na-
daljnje postopke v skladu s pro-
tokolom. »Na ta način bomo zaš-
čitili tako naše zdravstveno ose-
bje kot tudi druge naše uporabni-
ke ter pripomogli k preprečevanju 
širjenja okužb, kar je trenutno prva 
prioriteta,« je sporočila v. d. direk-
torice zdravstvenega doma Bože-
na Herzog.

KDOR SUMI NA OKUŽBO, NAJ 
POKLIČITE ZDRAVNIKA

»Še vedno velja, in ni odveč po-
novno opozoriti,« je dodala Herzo-
gova, »da pacienti, ki imajo poviša-
no temperaturo, kašelj ali oteženo 
dihanje oziroma znake prehladne-
ga obolenja, prosimo, da ne hodijo 

na pregled, temveč pokličejo oseb-
nega zdravnika. V ambulantah dru-
žinske medicine uporabnike pozi-
vamo, da čim več informacij prej-
mejo s telefonskimi posveti, naj bo 
to predpisovanje zdravil kroničnim 
bolnikom, priprava napotnic za 
kontrolne preglede, priprava bol-
niških listov, delovnih nalogov ali 
nalogov za medicinsko tehnične 
pripomočke, ki se podaljšujejo.«

VEČ PACIENTOV TESTIRANIH
Potrjenih okužb z novim korona-

virusom med pacienti Zgornjesa-
vinjskega zdravstvenega doma v 
ponedeljek po podatkih Herzogo-
ve ni bilo, čeprav so v času poči-
tnic tudi številni Zgornjesavinjča-
ni odpotovali v Italijo, nekateri tu-
di v Maroko. 

»Osebni zdravniki dnevno op-
ravljajo telefonske posvete s pacien-
ti s sumom na okužbo s koronaviru-
som, več pacientov so že napotili na 
testiranje na vstopno točko v Zdra-
vstveni dom Velenje. Prevoze more-
bitnih okuženih prav tako izvaja vs-
topna točka v ZD Velenje, je pa tudi 
naše reševalno vozilo opremljeno z 
vso potrebno zaščitno opremo.«

NAZARSKE EKIPE V POMOČ 
VELENJSKIM

Z ZD Velenje so se tudi dogovo-
rili za sodelovanje na vstopni točki 
v Velenju, s katerimi bomo prisko-
čili na pomoč velenjskim pri jema-
nju brisov. »Naši zdravniki bodo v 
primeru potrebe pomagali izključ-
no ob koncih tedna, izven rednega 
delovnega časa ambulant, s tem bo 
delo v našem zdravstvenem domu 
teklo kot običajno brez omejitev.«

DELO V VSEH AMBULANTAH 
POTEKA NORMALNO

Dobra novica je tudi to, da je v 
veliki meri že izzvenela tudi sezon-
ska gripa, je dodala Herzogova. De-
lo v splošnih ambulantah se po iz-
jemno težkem obdobju, ki je pre-
cej utrudilo zdravnike in medicin-
ske sestre, počasi vrača v usta-
ljene tire. S tem se bodo tudi laž-
je spopadli z vsemi izzivi, ki priha-
jajo. Herzogova je še omenila, da 

Na vratih in na spletu Zgornjesavinjskega zdravstvenega doma 
Nazarje obiskovalce pričaka pomembno obvestilo. (Foto: IS)



Savinjske novice št. 11, 13. marec 2020 7

Aktualno

ZBOR KRAJANOV BOČNA

Šola in vrtec se ne zapirata, v vrtcu bo z majem odprt nov 
polovični oddelek 

Ravnateljica Blanka Nerad je odločno 
zavrnila govorice o zapiranju šole in vrtca 

v Bočni.

Teme, ki so jih obravnavali na zboru krajanov, so bile za krajane zelo pomembne, zato so 
popolnoma napolnili dvorano gasilskega doma. 

Prvi teden v marcu so se na zboru krajanov 
v velikem številu zbrali Bočani, ki so bili zaskr-
bljeni zaradi govoric o zapiranju šole in vrtca. 
Predsednik krajevnega odbora Matic Šinkovec 
je skupaj sklical krajane, župana Antona Špeha 
in ravnateljico gornjegrajske osnovne šole mag. 
Blanko Nerad. Krajani so tako iz prve roke izve-
deli, da tako šola kot vrtec v kraju nista ogrože-
na, še več, v maju bodo zaradi potreb odprli po-
lovični oddelek za najmlajše otroke v vrtcu.

ŠOLA IN VRTEC OSTAJATA
»Skrbi, da bi šolo in vrtec v Bočni zaprli, ni,« 

je povedala ravnateljica in dodala, »da je v Boč-
ni celo večje število vpisanih otrok v prvi ra-
zred kot na matični šoli.« Glede na pobudo in 

vpis staršev otrok v vrtec se trudijo z odprtjem 
še enega polovičnega oddelka za najmlajše ot-
roke. Največja težava je, da so prostori vrtca v 
dveh nadstropjih in je težko, da ena sama zapo-
slena skrbi za skupino najmlajših. 

ŠOLA DAJE KRAJU UTRIP
»Prav je, da branite šolo in vrtec, ker dokler 

obstajata, z njima živi tudi kraj,« je o pomenu 
podružničnih osnovnih šol v manjših krajih po-
vedala Neradova. Utrip na podružnični šoli naj bi 
bil čisto drugačen kot na matični, v zadnjem ob-
dobju pa otrokom omogočajo tudi vse dejavno-
sti, ki jih izvajajo na matični šoli, zanje mora biti 
le dovolj zanimanja.

ŽUPAN ZAGOTOVIL, DA SPREMEMB NE BO
Župan Špeh je besede Neradove dopolnil, da 

sta bila šola in vrtec deležna celovite prenove 
in v tem primeru razmišljanje o zaprtju ni smi-
selno. Šola je dobila dve novi učilnici, novo kri-
tino, obnovljena je bila igralnica, ki le še ča-
ka na otroke. Ves čas se šola zgledno obnavlja, 
otrok pa tudi ne manjka. »Ni vprašanje obsto-
ja vrtca in šole,« je zaključil župan, večje vpra-
šanje je, kaj imajo ljudje od takšnih negativnih 
in neresničnih govoric. Kot je kasneje omeni-
la ravnateljica, so se iste govorice pojavile gle-
de POŠ Nova Štifta, a tudi tam ni skrbi, da bi se 
šola zaprla.

Razprava je tekla tudi o nakupu Zadružnega 
doma v Bočni in obnovi starega znamenja v kra-
ju. O tem v prihodnjih številkah Savinjskih novic.

Tekst in foto: Štefka Sem

nihče od zaposlenih ni sporočil, da bi se gibal 
na kritičnih območjih, zato trenutno delujejo v 
polni zasedbi.

GASILCI BODO POMAGALI
Gasilci so kot sestavni del civilne zaščite tisti, 

ki bodo pomagali v vsakem primeru, če pride do 
povečanega števila obolelih, je povedal pred-
sednik Gasilske zveze Zgornje Savinjske doli-
ne Janko Žuntar. Če bo potreba, bodo dobili po-
polno opremo in potem bodo delali po navodi-
lih štabov civilne zaščite. Poudaril je, da se situ-
acija spreminja iz dneva v dan, so pa pripravlje-
ni, da bodo po potrebi prevzeli svoje obveznosti. 
V trenutni situaciji meni, da je največja težava v 
kriznem vodenju in komuniciranju, saj odgovor-
ni ne vnašajo umirjenosti med ljudi. 

VSE VEČ TEŽAV V GOSPODARSTVU
Na težave že opozarja vse več podjetij, pred-

vsem v turizmu, gostinstvu, logistiki, storitvah, 
trgovini. Minister za gospodarski razvoj in teh-
nologijo Zdravko Počivalšek je sporočil, da 
so pripravili paket ukrepov v višini 998 milijo-
nov evrov za blažitev posledic. Z vse večjim upa-
dom prometa se srečujejo v turizmu in gostin-
stvu. Zaskrbljeni so se obrnili za pomoč tudi na 
Obrtno-podjetniško zbornico Slovenije, naj le-
-ta apelira na vladi za pomoč podjetnikom in 
obrtnikom.

NA KITAJSKEM SE STANJE IZBOLJŠUJE
Medtem ko se v Evropi število okuženih dnev-

no povečuje, nekoliko bolj spodbudne novice 
prihajajo iz Kitajske, kjer je virus izbruhnil. Števi-
lo novih okužb se dnevno zmanjšuje. Veliko več 
težav imajo v sosednji Italiji, kjer je na torek, 10. 
marca, okuženo že več kot 10.150 ljudi, beležijo 
pa 631 mrtvih. 

Najpomembnejše je, da se starejše osebe in 
osebe s kroničnimi boleznimi izogibajo stikov, 

kjer bi se lahko okužili. Še bolj pomembno je za-
vedanje preostalih, zdravih ljudi, da lahko okuž-
bo prenesejo na koga od rizičnih oseb, zato skrb 
za soljudi ni odveč. 

Štefka Sem

Direktorica NIJZ-ja Nina Pirnat je pove-
dala, da je Slovenija v prvi fazi, fazi zadr-
ževanja, ko se skuša ugotoviti izvor vseh 
okužb in se najde kontakte, da se ne bi vi-
rus širil po skupnosti. V drugi fazi se vi-
rus širi po skupnosti, kar se bo po nje-
nih besedah zagotovo zgodilo tudi v Slo-
veniji. Zato je treba preprečiti hitro širje-
nje in eden izmed ukrepov je preprečitev 
zbiranja in prireditev. Tretja faza je pre-
hod v epidemijo, kar pomeni, da se bole-
zen pojavi v tako velikem številu, da se ne 
more več obvladovati. Takrat se izvedejo 
drastični ukrepi, kot sta zapiranje šol in 
vrtcev ter kontrola javnih prevozov.

Vlada je s pristojnimi službami vzposta-
vila klicni center. Na brezplačni telefon-
ski številki 080 1404 lahko dobite infor-
macije vsak dan med 8. in 20. uro.
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Zdravstvo

CIVILNA INICIATIVA ZA OHRANITEV ZDRAVJA ZGORNJESAVINJČANOV

Rešitev zdravstvenega doma je pokritje izgube in pozitivno 
poslovanje

V Civilni iniciativi za ohranjanje zdravja Zgor-
njesavinjčanov (CI) so se odzvali na poročanje 
s seje sveta ustanoviteljic Zgornjesavinjskega 
zdravstvenega doma Nazarje. Predstavnik CI 
Zvonko Zupan se sprašuje: »Ali župani res tako 
slabo poznajo ustanovne akte Javnega zavoda 
Zgornjesavinjski zdravstveni dom Nazarje, pod 
katere so se podpisali bodisi sami ali pa njihovi 
predhodniki? Če bi jih poznali, potem debata, ki 
je potekala na seji ustanoviteljic zavoda 2. mar-
ca, ne bi šla v smer, kot izhaja iz zapisa v članku 
Zelena luč za imenovanje Božene Herzog za di-
rektorico zavoda.«

PRISTOJNOSTI JASNO RAZMEJENE
V aktu o ustanovitvi so pristojnosti obeh orga-

nov, torej sveta zavoda in sveta ustanoviteljic, jas-
no razmejene. Med drugim piše, da javni zavod 
upravlja svet zavoda, ki tudi imenuje in razrešuje 
direktorja zavoda, svet ustanoviteljic pa k imeno-
vanju in razrešitvi direktorja daje soglasje. 

BOŽENO HERZOG PREDLAGALA CIVILNA 
INICIATIVA

Svet zavoda je po odstopu prejšnje direktori-
ce na eni izmed sej v januarju, na predlog civil-
ne iniciative, imenoval Boženo Herzog za vršil-
ko dolžnosti direktorice, imenoval je komisijo za 
izvedbo razpisa za novega direktorja ter dolo-
čil rok, do katerega se morajo zaključiti te ak-
tivnosti.

SVET ZAVODA ZNOVA V VLOGI, KI MU 
PRIPADA

Svet zavoda je po dolgem obdobju pasivnega 
spremljanja agonije zdravstvenega doma odgo-
vorno prevzel tisto vlogo, ki mu pripada po aktu 
o ustanovitvi javnega zavoda. V preteklosti sta 

to vlogo opravljala nekdanja direktorica Darja 
Es in svet ustanoviteljic, kar je bilo v nasprotju 
z aktom o ustanovitvi in statutom zavoda, opo-
zarjajo v CI.

RAZKLANOST ŽUPANOV GLEDE STRATEGIJE 
JAVNEGA ZDRAVSTVA

»Iz omenjenega članka izhaja, da se nekateri 
župani oziroma županji čudijo, zakaj ni več tako. 

Razklanost zgornjesavinjskih županov in županj 
glede strategije javnega zdravstva v Zgornji Sa-
vinjski dolini in kriza vodenja zavoda sta glav-
ni razlog za nastalo stanje. To smo v CI zaznali 
že na samem začetku, predvsem pa na javnem 

shodu maja lanskega leta. Tega so se začeli za-
vedati tudi člani sveta zavoda, predvsem svoje 
odgovornosti za nastalo stanje,« poudarja Zvon-
ko Zupan.

OBČINE PRI UPRAVLJANJU ZAVODA 
USTREZNO ZASTOPANE

Svet zavoda sestavlja pet članov, ki so ime-
novani izmed zaposlenih, sedem članov, ki so 
predstavniki občin, in enega člana, ki je pred-
stavnik uporabnikov in ga imenuje Zavod za 
zdravstveno zavarovanje Slovenije. Na ta na-
čin so občine pri odločanju v svetu zavoda za-
stopane s 54 odstotki glasov, v svetu ustanovi-
teljic pa so udeležene s sto odstotki glasov. Za-
to je trditev župana Cirila Rosca, da je svet za-
voda kot organ upravljanja neustrezno postav-
ljen, ustanoviteljice pa so odgovorne za vse, po 
mnenju Zupana v popolnem nasprotju z zako-

nom o zavodih ter ostalimi zakoni, ki urejajo 
to področje.

»TIŠČANJE GLAVE V PESEK«
»Ukvarjanje s podrobnostmi postopka ime-

novanja direktorice, spraševanje, kako so bi-
li opravljeni razgovori s kandidati, in podobno 
je tiščanje glave v pesek in bežanje pred real-
nimi problemi javnega zavoda. Župani naj zah-
tevajo poročilo predsednika razpisne komisije, 
če menijo, da je bil postopek sporen. Navsezad-
nje, zakaj pa so dali soglasje k imenovanju nove 
direktorice, če je nanizanih toliko pomislekov?« 
je stališče Zvonka Zupana.

MEDOBČINSKO ODVETNIŠTVO TUDI ZA JAVNE 
ZAVODE?

Občine Savinjsko-šaleške (SAŠA) regije so v 
lanskem letu ustanovile skupni organ - medob-
činsko odvetništvo. Po predpostavki Zupana je 

to »pravna služba, ki je lahko v pomoč županom, 
zato bi bilo dobro, da se prej posvetujejo s stro-
kovnjaki, preden se javno blamirajo, kot v opi-
sanem primeru. Brez pravnika je tudi nazarski 
zdravstveni dom in upam, da je predvideno, da 
je to odvetništvo predvideno tudi za pomoč jav-
nim zavodom«.

REŠITEV JE POKRITJE IZGUBE IN POZITIVNO 
POSLOVANJE

Za poslovanje javnega zavoda je odgovoren 
direktor, v konkretnem primeru bivša direktorica 
Darja Es. V CI ugotavljajo, da se župani tega niso 
zavedali zadnjih pet let, ko se je izguba zavoda 
podvojila, a niso ukrepali. Rešitev zdravstvenega 
doma je po njihovem prepričanju edino v tem, da 
občine pokrijejo izgubo iz preteklih let in da no-
vo vodstvo zavoda zagotovi tekoče pozitivno po-
slovanje: »Iluzije, da bi z dodatnim varčevanjem 
pokrivali izgubo iz preteklih let, pomeni ponovi-
tev lanskih dogodkov. Stroški dela predstavljajo 
73 odstotkov vseh stroškov zavoda, znižanje teh 
pa pomeni znižanje plač in odpuščanje zaposle-
nih ob že tako šibki kadrovski zasedbi. To pa po-
meni korak nazaj ali korak k ukinitvi zavoda in 
priključitvi v bližnjo soseščino.« 

Štefka Sem

Zvone Zupan je v imenu Civilne iniciative 
podal kritiko na delo županov. 

(Foto: Štefka Sem)

73 %
vseh stroškov zavoda predstavljajo 
stroški dela.

S 54 % 
glasov so zastopane občine pri odločanju v 
svetu zavoda.
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OBČINSKI SVET NAZARJE

Svetniki so se seznanili s poročilom in planom dela 
nadzornega odbora

Nadzorni odbor Občine Nazarje 
je imel v lanskem letu dve redni in 
dve izredni seji. Opravil je tri nad-
zore in o rezultatih v poročilu o de-
lu seznanil člane občinskega sve-
ta.
DVE POZITIVNI MNENJI IN ENO S 

PRIDRŽKOM
Nadzorniki so se lani osredoto-

čili na smotrnost in ekonomičnost 
nakupa zemljišča za izgradnjo pri-
zidka k Zgornjesavinjskemu zdra-
vstvenemu domu v Nazarjah in na 
nakup podali pozitivno mnenje. 

Preverili so še smotrnost in eko-
nomičnost izgradnje in delovanja 
Centralne čistilne naprave Mozir-
je v delu, ki se tiče nazarske ob-
čine. Temu projektu so dali mne-
nje s pridržkom, saj so menili, da 
bi si Občina Nazarje morala prido-
biti bolj celovit vpogled v investi-
cijo in ne le v del projekta, ki se 
konkretno nanaša na nazarsko 
občino.

Tretji nadzor je veljal izbiri izva-
jalca za vzdrževanje občinskih jav-
nih cest. Po pregledu zadevne do-

kumentacije je nadzorni odbor po-
dal pozitivno mnenje, saj sta »bila 
razpis in izbira izvajalca izvedena v 
skladu z zakonskimi določbami,« 
je bilo zapisano v poročilu.

LETOS PREDVIDENI TRIJE 
NADZORI

V letošnjem letu bo nadzorni od-
bor deloval v okviru sredstev, ki so 
za to predvidena v občinskem pro-
računu. V letu 2020 načrtujejo tri 
redne nadzore, po potrebi bodo 
opravili še izredne nadzore. Tema-
tiko nadzorov bodo določili na eni 

od prihodnjih sej. O potrditvi načr-
tovanih nadzorov bo obveščen ta-
ko župan kot občinski svet. 

Praviloma nadzor opravljajo 
člani sami, glede na zahtevnost 
pa lahko k sodelovanju povabi-
jo ustrezno usposobljene strokov-
ne sodelavce. Za letošnje leto so 
predvidene štiri redne seje odbora, 
o katerih bodo poročali pristojnim 
organom občine, je zapisal Matej 
Šekoranja, predsednik nadzorne-
ga odbora. 

Marija Lebar

NOVELA ZAKONA O UKINITVI VOLILNIH OKRAJEV IN UVEDBI PREDNOSTNEGA GLASU

Trije glasovi premalo, volilna zakonodaja zaenkrat ostaja enaka 
Nada Brinovšek, poslanka SDS 

v Državnem zboru:
»V Sloveniji imamo po veljavni za-

konodaji 8 volilnih enot in v vsaki 
volilni enoti 11 volilnih okrajev. Okraji 
se glede na število volivcev res raz-
likujejo. Dejstvo tudi je, da bi s spre-
membo volilnih okrajev in s tem 
enakomernejšo porazdelitvijo števi-
la volivcev znotraj volilnih enot za-
dostili odločbi Ustavnega sodišča. 
Zagovorniki proporcionalnega sis-
tema pa zagovarjajo način volitev, 
ki je podoben volitvam poslancev v 
Evropski parlament.

Pogovori o spremembi volilne za-
konodaje so po novem letu zamrli, 

aktualni pa so postali tik pred marčevsko sejo DZ. Na poslanske klopi smo 
v odločanje prejeli predlog spremembe Zakona o volitvah v DZ, na pod-
lagi katerega so predlagali uvedbo proporcionalnega volilnega sistema.

Predlaganih sprememb v SDS seveda nismo podprli. V predlaganemu 
volilnemu sistemu s samo 8 volilnimi enotami bi se izvoljeni poslanci vseh 
strank v roku treh mandatov praktično v celoti skoncentrirali v državnem 
in nekaterih regionalnih središčih, v Ljubljani, Mariboru, Celju, Kopru, No-
vi Gorici, Kranju, Murski Soboti in Novem mestu. Tam torej, kjer je večja go-
stota volilnega telesa. V tem sistemu bi bili poslanci, izvoljeni na podeže-
lju, sčasoma zgolj le še izjema. To bi na primer za Zgornjo Savinjsko doli-
no pomenilo, da bi ostala v DZ brez svojega predstavnika katere koli po-
litične stranke.

V razpravah o volilnem sistemu pa je bilo po mojem mnenju prezrto bi-
stveno. Imeti bi morali sistem volitev, ki bi ga državljani razumeli in bi jih 
spodbujal, da se udeležijo volitev in imajo občutek, da lahko o nečem ven-
darle tudi odločajo.«

Predlog novele zakona o voli-
tvah v Državni zbor (DZ), ki je pred-
videval ukinitev volilnih okrajev in 
uvedbo relativnega prednostne-
ga glasu, ni dobil zadostne podpo-
re. Zanj je glasovalo 57 poslancev, 
da bi lahko nadaljeval obravnavo v 
DZ, bi ga moralo podpreti vsaj 60 
poslancev, proti jih je bilo 30. 

PO VOLILNIH OKRAJIH 
PREVELIKE RAZLIKE

Ukinitev volilnih okrajev in 
uvedba relativnega prednostnega 
glasu je ena od dveh možnostih, 
s katero bi bilo mogoče uresniči-
ti odločbo Ustavnega sodišča. To 
je pred več kot letom dni ugotovilo 
neustavnost 4. člena zakona o do-
ločitvi volilnih enot za volitve po-
slancev v DZ, ker da v številu voliv-
cev po posameznih volilnih okrajih 
obstajajo prevelike razlike. Druga 
možnost bi bila ustrezno preobli-
kovanje volilnih okrajev, da bi bi-
li ti po velikosti bolj primerljivi, o 
čemer pa stranke v pogajanjih ni-
so dosegle soglasja. Rok za odpra-
vo neskladja je do konec leta 2020.

STRANKI SDS IN DESUS 
PREDLOGA NISTA PODPRLI

Predlog zakona so podprli po-
slanci vseh poslanskih skupin, ra-
zen SDS in DeSUS, skupaj 59 po-
slancev. Predlog sta nato podprla 
še dva poslanca manj. Za je glaso-

valo vseh 13 poslancev LMŠ, 9 od 
10 poslancev SD (en je bil odsoten), 
vseh 10 poslancev SMC, vseh 9 po-
slancev Levice, vseh 7 poslan-
cev NSi, 1 od 5 poslancev Desu-
sa, 4 od 5 poslancev SAB (en je bil 
odsoten), vsi 3 poslanci SNS, od 
manjšinskih poslancev predstav-
nik italijanske manjšine (madžar-
ski je bil vzdržan).
KAJ PRINAŠA NOV ZAKONODAJNI 

PREDLOG?
Predlagana novela predvide-

va ukinitev volilnih okrajev in obli-
kovanje kandidatnih list na ravni 
volilnih enot. Pri tem bi lahko vo-
livec dal prednostni glas določe-
nemu kandidatu ali zgolj glasoval 
za listo kot celoto. Če bi dal pred-
nostni glas kandidatu, bi pomeni-
lo, da je dal glas tudi listi, če bi gla-
soval samo za listo, bi pomenilo, da 
je izrazil voljo, da so, kadar s pre-
dnostnimi glasovi ni izvoljenih to-
liko poslancev, kolikor poslanskih 
mandatov dobi lista, na preosta-
la mesta izvoljeni kandidati po vr-
stnem redu, kot so določeni na li-
sti. Na posamezni listi bi bili izvo-
ljeni kandidati, ki bi dobili največ 
prednostnih glasov, a le, če števi-
lo prednostnih glasov, ki so jih pre-
jeli, preseže 4,5 odstotka vseh gla-
sov, ki jih je prejela lista.

Barbara Rozoničnik

(Foto: MŠ)
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VELIK VPLIV KORONAVIRUSA NA GOSPODARSTVO

Določene panoge močno čutijo upad 
prometa

Kar 80 odstotkov obrtnikov in podjetni-
kov že občuti negativne posledice novega 
koronavirusa na gospodarstvo. Predvsem se 
z množičnimi odpovedmi soočajo v turizmu, 
upad prometa med drugimi čutijo gostinci, 
avtobusni prevozniki ter v raznih storitvenih 
dejavnostih. 

Obrtno-podjetniška zbornica Slovenije se je 

obrnila na vlado za pomoč v tej situaciji. Vlada 
je v ponedeljek, 9. marca, sprejela sveženj ukre-
pov v vrednosti 998 milijonov evrov za blaži-
tev posledic. Kako se z upadom prometa soo-
čajo nekateri poslovni subjekti v Zgornji Savinj-
ski dolini, bomo poročali v naslednji številki Sa-
vinjskih novic.

ŠS

ODSTOPIL DIREKTOR DRUŽBE GOLTE MAG. MITJA TERČE

Ob slabi zimi velik izpad dohodka, prihodnost smučišča 
negotova

Predsednik Nadzornega sveta družbe Golte 
Sandi Brezovnik je dejal, da bo poleti center 
skoraj zagotovo deloval, več negotovosti pa 

je s prihodnjo zimsko sezono. 

S položaja direktorja družbe Golte je prej-
šnji teden odstopil mag. Mitja Terče. Terče je, 
kot navajajo v družbi, odstopil iz osebnih razlo-
gov, mesto direktorja zimsko letnega turistič-
nega centra s štiriletnim mandatom je nastopil 
sredi avgusta leta 2018. Na tem položaju je nas-
ledil Sandija Brezovnika, lastnika podjetja Si-
com Invest, ki je leta 2017 postal večinski lastnik 
omenjene družbe. Sedaj družbo večinsko obvla-
dujejo družbe BDG, Sicom Invest in Bonamm.

KATASTROFALNA ZIMA IN IZPAD PRIHODKA
Kot je povedal predsednik Nadzornega sve-

ta družbe Golte Sandi Brezovnik, ima podjetje 
poslovno leto od 1. aprila do 31. marca nasled-
njega leta, zato bodo končne bilance poslova-
nja znane konec aprila 2020. Načrtovano je bi-
lo, da družba letos ustvari tri milijone evrov pri-
hodkov in prvič obratuje z dobičkom iz poslova-
nja. Plan se je izpolnjeval vključno z mesecem 
oktobrom, potem je prišla katastrofalna zima, 
sledil je velik izpad prihodkov na nivoju enega 
milijona evrov in likvidnostne težave. Brezovnik 
je ocenil, da bo podjetje izposlovalo dva milijo-
na prihodkov in izgubo iz poslovanja na nivoju 
350.000 evrov. 

PRIHODNOST SMUČIŠČA NEGOTOVA
Po njegovih besedah je prihodnost poslovanja 

smučišča negotova. Kot je dejal, vodstvo podje-
tja in lastniki vlagajo ogromno truda, da se nasta-
la situacija reši. Sprejet je sklep o spremembi mo-
dela poslovanja in s tem občutno znižanje stro-
škov poslovanja. Po Brezovnikovih besedah ne bo 
šlo brez odpuščanja delavcev. Navedel je še, da 
bo poleti center skoraj zagotovo deloval, več ne-
gotovosti pa je s prihodnjo zimsko sezono. 

SMUČARSKO SEZONO ZAKLJUČUJEJO 
15. MARCA

Letošnjo smučarsko sezono bodo zaključili s 
15. marcem. Odločitev so sprejeli glede na vre-
menske razmere in odpovedi rezervacij, pove-
zanih s širjenjem okužbe s koronavirusom. Do-
daten razlog je seveda finančno stanje družbe, 
je dejal predsednik nadzornega sveta.

SMUČARSKA PANOGA V NEZAVIDLJIVI 
SITUACIJI

Seveda je letošnja zima povzročila ogromne 
težave v poslovanju vseh smučarskih centrov 
v državi, za nekatera bo imela najbrž kar uso-
dne posledice, je povedal Brezovnik. »Panoga 
je tako rekoč na robu propada. Smučarski cen-
tri so v zimskem času v nekaterih destinacijah 
vodilni subjekti turizma, zato lahko pričakujemo 
občuten padec turizma. Znano je, da investici-
je v žičniške naprave generirajo večkratni uči-

tega ni bilo. Veliko je tudi nerazrešenih odnosov 
z ostalimi ponudniki turističnih storitev, ki delu-
jejo na območju športnega centra in krajinske-
ga parka. Menim, da je bilo premalo resnega di-
aloga in pripravljenosti sodelovanja, skupnega 
trženja, vlaganja ter vzdrževanja naprav in infra-
strukture.« 

VLAGANJA OBČIN V CESTNO 
INFRASTRUKTURO

Kot je dejal župan, je občina v preteklosti za-
gotovila sodoben dostop do centra, zagotavlja re-
dno vzdrževanje ceste, sanirali so tudi več plazov. 
V preteklosti se je odpovedala komunalnemu pri-
spevku s strani družbe. »Prepričan sem, da cen-
ter ne bo propadel in da se bo dejavnost nadalje-
vala,« je povedal Suhoveršnik in dodal, da je ob-
čina pri tem pripravljena sodelovati.

Tudi v ljubenski občini so vložili izdatna 
sredstva v modernizacijo cestne infrastruktu-
re in zagotavljanje prevoznosti skozi vse leto. 
Končnega izplena iz naslova nočitev ali drugih 
prihodkov na strani občine pa ni veliko, je dejal 
župan Franjo Naraločnik. 

ZA CELOVITO UREDITEV SOFINANCIRANJA 
SMUČARSKIH CENTROV

Župani občin Zgornje Savinjske doline so 
mnenja, da slabo poslovanje in negotovost 
smučišča Golte vsekakor negativno vpliva na 
celotno turistično ponudbo območja. Hkrati do-
dajajo, da je financiranje smučišč v tujini druga-
če urejeno, kar se odraža na kakovosti ponud-
be. Pravijo, da financiranje zagotovo ni vpra-
šanje zgolj lokalnih skupnosti, temveč celovite 
ureditve sofinanciranja smučarskih centrov in 
pripadajoče infrastrukture v državi. 

Barbara Rozoničnik, 
foto: Marija Šukalo

nek prihodkov iz povezanih dejavnosti. Čeprav 
se o problematiki obnove žičniške infrastrukture 
v državi govori in opozarja že leta in leta, je za-
enkrat to nerešljiva naloga. Seveda so vse osta-
le investicije v zimske centre nesmiselne, dokler 
ne bo modela investiranja v žičniško infrastruk-
turo. Predlagali smo načine in modele investira-
nja, vendar zaenkrat ni rezultatov. Volja in upa-
nje seveda še obstajata,« je zaključil Brezovnik.

RAZKORAK MED PRIČAKOVANJI IN 
REALNOSTJO

Po mnenju župana občine Mozirje Ivana Su-
hoveršnika je vzrok odstopa direktorja družbe 
razkorak med pričakovanji in realnostjo: »Priča-
kovala so se večja vlaganja lastnika v center, žal 
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OBČINA SOLČAVA

Zagotovili znesek za letošnje 
delovanje bankomata

Bankomat v vasi Solčava je pred 
časom nameravala NLB zapre-
ti. Občina se je dogovorila, da bo 
bankomat za nedoločen čas še de-
loval, za ta namen pa mora občina 
banki plačati določen znesek. Pri 
sprejemanju rebalansa letošnje-
ga proračuna na seji občinskega 
sveta so potrdili tudi spremembo, 

ki v proračunu zagotavlja sredstva 
za ta namen. Gre za znesek 2.500 
evrov, ki ga bo občina plačala ban-
ki. Obstoj bankomata v Solčavi je 
pomemben tako za domačine kot 
za številne prehodne in nastanit-
vene goste, je na seji poudarila žu-
panja Katarina Prelesnik.

Marija Lebar

OBMOČNI RAZVOJNI SVET SAŠA REGIJE

Za podpredsednika izvolili 
Mateja Pečovnika

Na konstitutivni seji Območne-
ga razvojnega sveta SAŠA regije 
so člani sveta v sredo, 4. marca, za 
predsednika sveta izvolili podžu-
pana Mestne občine Velenje Pe-
tra Dermola in za podpredsedni-
ka župana občine Nazarje Mateja 
Pečovnika. Potrdili so program in 
časovni načrt priprave Območne-
ga razvojnega programa SAŠA re-
gije za obdobje 2021–2027.

USTANOVILI STROKOVNE 
ODBORE

Na seji so ustanovili strokovne 
odbore za pomoč pri pripravi ra-
zvojnega programa, ki sledijo pri-
oritetnim ciljem EU, in sicer Od-
bor za pametno in trajno SAŠA re-
gijo, Odbor za nizkoogljično, zele-
no in povezano SAŠA regijo, Odbor 
za socialno SAŠA regijo, Odbor za 
trajnostni in celostni razvoj SAŠA 

regije in Odbor za pravični prehod 
SAŠA regije. Evidentirali so kandi-
date za člane posameznih strokov-
nih odborov, ki jih bo na predlog 
razvojnega sveta potrdil Svet žu-
panov SAŠA regije. 

ČLANI OBMOČNEGA 
RAZVOJNEGA SVETA

Svet županov SAŠA regije je sep-
tembra lani sprejel sklep o pripravi 
Območnega razvojnega programa 
SAŠA regije za obdobje 2021–2027. 
Oktobra je imenoval člane območ-
nega razvojnega sveta, v katerem 
so Matej Pečovnik, Peter Dermol in 
Mateja Brlec Suhodolnik predstav-
niki občin SAŠA regije, mag. Marko 
Mavec, Samo Mirnik in Janez Kaker 
predstavniki gospodarstva in Mar-
ko Slapnik predstavnik nevladnih 
organizacij.

IS

OBČINA NAZARJE

V delu Dobletine bodo dobili 
nov vodovod

Na javni poti skozi vas Dobletino potekajo gradbena dela za 
napeljavo in prenovo vodovoda. (Foto: IS)

Na javni poti skozi vas Dobletino 
potekajo gradbena dela, ki jih iz-
vaja Javno podjetje Komunala Mo-
zirje, investitorka je Občina Nazar-
je. Gre za nadaljevanje lani začete 
prenove kanalizacije in vodovoda 
na tem območju.

Potem ko so lani že izvedli kana-
lizacijo za okoliška gospodinjstva, 
bodo letos delno napeljali nov vo-

dovod in delno prenovili obstoje-
čega. Investicija je ocenjena na 
okoli 17 tisoč evrov.

V bodoče je načrtovana še as-
faltna preplastitev ceste. Pred-
videna je tudi ureditev meteor-
ne kanalizacije in nekaj stojnih 
mest za kasnejšo javno razsvet-
ljavo. 

Marija Lebar

PE KEMIJA MOZIRJE

Namesto kozolca ob obratu 
utrjena površina

Na mestu, kjer je prej stal kozolec, nov lastnik parcele Cinkarna 
Celje, PE Kemija Mozirje zaenkrat gradnje ne predvideva. 

Prejšnji lastnik parcele s kozol-
cem ob glavni cesti Ljubija–Mozir-
je ob obratu PE Kemija Mozirje je 
lani objavil namero o prodaji. Ker je 
parcela umeščena v sklop komple-
ksa Cinkarne Celje, PE Kemija Mo-
zirje, je matično podjetje parcelo 
odkupilo.

Podjetje objekta ni potrebova-
lo, zato so se odločili za odstrani-

tev. Na parceli trenutno poteka-
jo gradbena dela, celotno površi-
no bodo uredili (odstranili grmov-
je, gradbene ostanke, zemljo …) in 
utrdili. Na parceli za enkrat ni pred-
videna gradnja kakšnega drugega 
objekta.

Tekst in foto: Barbara 
Rozoničnik
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RAZVOJNI PROGRAM OBČINE REČICA OB SAVINJI

Občani podali konkretne predloge za naslednje šestletno 
obdobje

Predloge in pobude je županji Ani Rebernik (stoji) in predstavnikom občinske uprave 
predstavila tudi skupina za kmetijstvo.

Razvojni program je temeljni dokument za 
usmerjanje in izvajanje razvojnih aktivnosti ob-
čine. S pripravami programa za obdobje od 2021 
do 2027 so na Občini Rečica ob Savinji pričeli 
v lanskem letu. Potekala so srečanja z občani, 
oblikovali so tudi interesne skupine za posame-
zna področja.

70 OBČANOV IZRAZILO SVOJA MNENJA
Lani septembra je županja Ana Rebernik v 

treh terminih na pogovor o razvojnem programu 
povabila občane. S sodelavci iz občinske upra-
ve je sprva predstavila namen in izhodišča pro-
grama ter podala pregled realizacije ciljev pred-
hodnega obdobja. Skupaj se je srečanj udeležilo 
70 občanov, ki so izrazili pripombe, pohvale, pre-
dloge in želje za nadaljnji razvoj občine. 

Ker želijo prisluhniti občanom, ki so priprav-
ljeni s predlogi obogatiti razvojni program, so 
oblikovali pet interesnih skupin po posameznih 
področjih – kmetijstvo, turizem, starejši, mladi 
ter okolje in prostor. Januarja se je županja sre-
čala z gospodarstveniki, učenci osnovne šole 
pa so svoje predloge za razvoj občine predsta-
vili na dnevu odprtih vrat, ko so sami pripravili 
in izvedli sejo občinskega sveta. 

OB REŠEVANJU STANOVANJSKEGA 
PROBLEMA MLADI ODHAJAJO

Interesne skupine so se februarja srečevale 

na delavnicah, na katerih so poleg županje so-
delovali predstavniki občinske uprave. Občani 
se zavedajo in cenijo življenje v mirnem in čis-
tem naravnem okolju ter v dobrih medsebojnih 
odnosih, radi imajo svoj kraj. 

Težavo predstavlja prostorski načrt, ki ne 
omogoča novogradenj, prostih stanovanj ni na 
voljo, zaradi česar mladi odhajajo. Podali so po-
hvalo na delovanje osnovne šole in društev, ne-
zadovoljni pa so s cestno infrastrukturo, vodo-
vodom, protipoplavno zaščito in razvojem turi-
stične ponudbe. Pripomnili so tudi, da v občini 
skorajda ni industrijskih obratov in posledično 
delovnih mest. 

ODPRTO VPRAŠANJE OSKRBE STAREJŠIH 
Odločanje o razvojnih usmeritvah je zasno-

vano vnaprej na prepoznanju ključnih proble-
mov in vizij. Nadaljuje se z iskanjem najustre-
znejših rešitev in pripravo programov, oprede-
ljevanjem finančnega okvira in končno s potr-
ditvijo. Kot zaskrbljujoče so izpostavili staranje 
prebivalstva, posledično se srednjeročno bojijo 
manj vpisa v vrtec in osnovno šolo, hkrati pri-
manjkuje kapacitet za starejše prebivalstvo. Pri-
ložnost za občino vidijo v razvoju turizma, pri-
dobitvijo komunalno urejenih parcel in črpanju 
evropskih sredstev v čim večjem obsegu. 

Tekst in foto: Barbara Rozoničnik

ČETRTO SREČANJE SLOVENSKIH ŽUPANJ 

O aktualnih izzivih in dolgotrajni oskrbi starejših

Na srečanju Kluba županj je tekla beseda predvsem o dolgotrajni oskrbi starejših občanov. 
(Foto: Andreja Seršen Dobaj/STA)

V torek, 3. marca, je potekalo četrto srečanje 
Kluba županj v okviru Skupnosti občin Sloveni-
je v Rušah, kjer so županje izmenjale izkušnje in 
poglede na aktualne izzive. Pogovor je bil na-
menjen predvsem možnostim zagotavljanja pri-
merne oskrbe starejših v posameznih občinah.

REČIŠKA IN SOLČAVSKA ŽUPANJA AKTIVNI 
ČLANICI KLUBA

Osrednja točka srečanja, ki sta se ga ude-
ležili tudi županji občin Rečica ob Savinji Ana 
Rebernik in Solčava Katarina Prelesnik, je 
bila dolgotrajna oskrba starejših. Po pogovo-
rih, na katerih so bili prisotni tudi predstav-
niki domov za starejše, so si županje ogleda-
le Športni park Ruše, popoldansko druženje pa 
nadaljevale na dogodku Krepimo sledimo, ki je 
bil namenjen praznovanju 8. marca, mednaro-
dnega dneva žena. 

22 OBČIN V SLOVENIJI VODIJO ŽUPANJE
V Skupnosti občin Slovenije je bil leta 2014 

ustanovljen Klub županj za vzpostavitev delova-

nja podporne mreže, v kateri bi županje med-
sebojno delovale. Med 212 občinami v Sloveniji, 
občino vodi 22 županj, na srečanju v Rušah pa 

se jih je zbralo 21, kar priča o pomenu tovrstne-
ga povezovanja. 

Barbara Rozoničnik
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V SPOMIN

Ferdinand 
Luknar

10. 4. 1948 - 3. 3. 2020

OBČINA MOZIRJE, PGD MOZIRJE IN GASILSKA ZVEZA ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Uredili medsebojna finančna razmerja

OBČINA SOLČAVA

S prenovo ceste skozi Logarsko 
dolino bodo nadaljevali

Občina Solčava bo letos nada-
ljevala z rekonstrukcijo ceste sko-
zi Logarsko dolino. Vrednost del bo 
znašala okoli 240 tisoč evrov. Zara-
di te in še nekaterih drugih spre-
memb je županja Katarina Pre-
lesnik občinskemu svetu na seji 
prejšnji teden predlagala rebalans 
proračuna, ki so ga svetniki potrdi-
li po obravnavi. 
REKONSTRUKCIJA 1,5 KM CESTE

V prvotnem proračunu, ki je bil 
sprejet v decembru 2019, so bili za 
financiranje z nepovratnimi sred-
stvi predvideni trije projekti. Po 
prejemu dokumentacije za izved-
bo projekta (PZI) za modernizaci-
jo ceste skozi Logarsko dolino pa 
so na občini menili, da se je zaradi 
visoke vrednosti bolje osredotočiti 
le na ta projekt. Gre za nadaljeva-

V domu starejših krajanov na Jo-
žefovem hribu v Celju je 3. marca 
umrl Ferdinand Luknar, rečiški žu-
pnik v pokoju in dobitnik zlatega 
grba občine Rečica ob Savinji. 

Rodil se je 4. aprila 1948 v Rečici 
ob Paki. V duhovnika je bil posve-
čen v Mariboru pred 44 leti. 

Prvo službo je opravljal v doma-
čem Šmartnem ob Paki, nato ga je 
pot vodila v Kamnico, Slivnico pri 

Mariboru. Bil je dušni pastir tudi 
v sv. Marjeti pri Rimskih Toplicah, 
Mariji Širje, sv. Miklavžu pri Laškem 
in Loki pri Zidanem Mostu. Njego-
va zadnja služba, ki jo je opravljal 
dve desetletji, je bila na Rečici ob 
Savinji.

V rečiški fari je vzorno skrbel 
za sakralne spomenike. Na njego-
va vrata niso potrkali samo verujo-
či, široko so bila odprta tudi ljudem 
z osebnimi težavami, društvom, ki 
so potrebovala pomoč pri organi-
zaciji prireditev. Pomagal je tudi pri 
vprašanjih, ki jih je bilo treba reši-
ti s posvetnimi oblastmi. Bil je po-
trpežljiv poslušalec in moder sve-
tovalec. 

S svojo držo, ravnanjem in odno-
som do življenja nasploh je v ob-
čini Rečica ob Savinji in širše pri-
speval k splošnemu blagostanju 
in bogatejšemu duhovnemu življe-
nju ljudi. 

Zaradi pristne človečnosti ter 
nenehne skrbi za duhovno življe-
nje in ohranjanje sakralne dediš-
čine je Ferdinand Luknar leta 2012 
prejel zlati grb občine Rečica ob 
Savinji. 

Tekst in foto: Marija Šukalo

nje rekonstrukcije, in sicer od Do-
ma planincev v dolžini kilometra in 
pol, kar pomeni, da se bo tokratna 
prenova končala nekoliko više od 
Logarskega kota. 

ZAČETEK DEL KMALU
Občina je konec februarja na mi-

nistrstvo za gospodarski razvoj in 
tehnologijo že poslala prijavo pro-
jekta rekonstrukcije ceste, ki jo na-
merava delno financirati iz lastnih 
proračunskih sredstev, v večji me-
ri pa s sredstvi, ki jih dobi po 23. 
členu Zakona o financiranju občin. 
Dela bodo zajemala ureditev spo-
dnjega ustroja in preplastitev ces-
tišča. V Solčavi upajo, da bodo dela 
stekla kmalu in da bo rekonstrukci-
ja končana še pred začetkom glav-
ne turistične sezone.

Marija Lebar

V prostorih gasilskega doma 
v Mozirju je župan Ivan Suho-
veršnik s predsednikom doma-
čih gasilcev Sandijem Rahtenom 
in predsednikom zgornjesavinjske 
zveze gasilcev Jankom Žuntar-
jem 28. februarja podpisal aneks k 
pogodbi o opravljanju javne gasil-

ske službe. Z njim so določili viši-
no sredstev, ki jih bodo gasilci me-
sečno prejemali iz občinskega pro-
računa. 

REDNO FINANCIRANJE 
PROSTOVOLJNIH GASILCEV

Župan se je s podpisom zavezal, 
da bo skrbel za redno in nemoteno 
financiranje dela prostovoljnih ga-

V aneksu k pogodbi o opravljanju javne gasilske službe, ki so ga 
podpisali predsednik zveze Janko Žuntar, župan Ivan Suhoveršnik in 
predsednik mozirskih gasilcev Sandi Rahten (z leve), je opredeljena 

višina sredstev, ki jih bodo gasilci prejeli za izvajanje rednih 
aktivnosti.

silcev. Iz naslova požarne takse bo-
do gasilci v tem letu prejeli 6.500, 

za delovanje pa še 12.400 evrov. Ob 
tem bo vsak mesec na račun Ga-

silske zveze Zgornje Savinjske do-
line za njeno delovanje nakazanih 
100 evrov.

NABAVA OPREME POTEKA V 
SKLADU Z DOGOVORI

Udeleženci srečanja so sprego-
vorili o delovanju mozirskih gasil-
cev in podporo, ki jo uživajo s stra-
ni občine. Ob tem je Žuntar izposta-
vil dejstvo, da je občini lažje skrbe-
ti za potrebe oziroma financiranje 
večjih projektov gasilcev, saj v ob-
čini deluje samo eno gasilsko dru-
štvo. Skupaj so zato ugotovili, da je 
društvo dobro opremljeno, nabava 
opreme, ki jo potrebujejo za uspeš-
ne in varne intervencije, pa poteka 
v skladu z dogovori. Župan z vese-
ljem prisluhne potrebam gasilcev, 
ti pa se nesebično in požrtvovalno 
odzivajo na različne potrebe obča-
nov, ki se znajdejo v težavah.

Tekst in foto: Benjamin Kanjir

Preko 20 tisoč evrov
bodo v mozirski občini namenili 
gasilcem.

Naročniki Savinjskih novic imajo 15% POPUST pri objavah zahval.
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PADEC PRODAJE AVTOMOBILOV IN PREDLOG NOVEGA DAVKA
Po podatkih sekcije za osebna motorna vozila pri Trgovinski zbornici 

Slovenije je prodaja novih avtomobilov v Sloveniji v prvih dveh letošnjih 
mesecih upadla za 9,2 odstotka. Za nekaj nemira na slovenskem avtomo-
bilskem trgu je poskrbel predlog novega davka na motorna vozila. Izraču-
ni so pokazali, da bi se z uveljavitvijo davka pocenili luksuzni avtomobili, 

Predlog novega davka na mo-
torna vozila je vnesel nekaj ne-
mira na avtomobilski trg v Slo-
veniji. Veliko večji, predvsem 
globalni vpliv ima koronavirus, 
ki vpliva na celotno avtomobil-
sko industrijo. Tako je bil odpo-
vedan tradicionalni ženevski 
avtomobilski salon, proizvajal-
ci avtomobilov pa se poslužuje-
jo digitalnih predstavitev svojih 
novosti. 

Avtomobilski svet se kljub te-
mu premika naprej proti elek-
trični prihodnosti, vmesna po-
staja pa so priključni hibridi. V 
letošnjem letu lahko pričaku-
jemo poplavo vozil s tem pogo-
nom, s katerim se proizvajalci 
želijo izogniti visokim denarnim 
kaznim. Avtomobili postajajo 
vse bolj digitalizirani, vse bolj v 
njih prodira umetna inteligenca.

ki imajo visok ogljični odtis, podražili pa bi se »ljudski« varčni avtomobi-
li z nizkimi izpusti CO2. To bi negativno vplivalo na okoljsko bilanco Slove-
nije, saj bi se postaral vozni park in povečal uvoz rabljenih, okoljsko nep-
rimernih avtomobilov. 

ODPOVED SALONA Z VEČ KOT 100-LETNO TRADICIJO
Trend upadanja prodaje avtomobilov je značilen za celotno Evropo. Av-

Na avtomobilsko industrijo Na avtomobilsko industrijo 
vplivata digitalizacija in vplivata digitalizacija in 

korona viruskorona virus

Pripravil: Roman Mežnar
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tomobilski proizvajalci so si obetali ta trend obrniti s predstavitvijo svojih 
novosti na tradicionalnem avto salonu v Ženevi. Tega so prireditelji odpo-
vedali zaradi grožnje koronavirusa. Salon se je prestavil v digitalni svet, 
avtomobilske znamke pa so predstavile svoje novosti s pomočjo digital-
nih tehnologij.

LETOŠNJE LETO V ZNAMENJU PRIKLJUČNIH 
HIBRIDOV

Iz predstavitev avtomobilskih novosti je razbrati, da je še vedno pouda-
rek na promociji električnih vozil, saj vsi pomembni avtomobilski proizva-
jalci pospešeno razvijajo električne avtomobile, s katerimi si obetajo zni-
žati škodljive izpuste svojih vozil. 

Dejstvo je, da so velika prodajna uspešnica športni terenci, ki so po svo-
ji zasnovi bolj energetsko potratni od »klasičnih« avtomobilov. Na drugi 
strani upada prodaja vozil z dizelskimi motorji. Izkazalo se je, da so ben-
cinski motorji, ki so nadomestili sodobne dizelske, in tržni delež SUV vo-
zil povečali evropski avtomobilski izpust CO2, ki je lani dosegel najvišjo ra-
ven po letu 2014. 

Avtomobilska industrija vlaga veliko denarja v promocijo alternativnih 
pogonskih sklopov, vendar trg in kupci niso povsem sprejeli teh novosti. 
Ovira je predvsem cena električnih vozil. To se bo mogoče obrnilo s priho-
dom prvega električnega avtomobila znamke Dacia, ki naj bi po napove-
dih stal okoli 10.000 evrov. Na trgu bo čez leto ali dve.

DIGITALIZACIJA IN UMETNA INTELIGENCA
Električni pogon še ni dočakal svojega dokončnega preboja na avtomo-

bilskem trgu. Digitalizacija avtomobilov je na drugi strani v polnem razma-
hu. Ta se je v avtomobilih pojavila kot posledica razvoja sistemov avtono-
mne vožnje. Že sedaj voznika obkrožajo digitalni zasloni, nastajajo pa re-
šitve, ki s pomočjo umetne inteligence vse bolj prevzemajo nadzor nad 
številnimi sistemi v avtomobilu ter na ta način izboljšujejo varnost in udo-
bje potnikov.

Še vedno v banki lahko dobite kredit 

Po zaostritvi pogojev Banke Slovenije za 
potrošniško kreditiranje je marsikdo dobil 
občutek, da v bankah ne bo več mogoče do-
biti kredita. Kakšni so torej novi pogoji, kak-
šen je njihov namen in kje dobimo najbolj za-
nesljive informacije o kreditni sposobnosti?

Med novimi pogoji potrošniškega kreditira-
nja, ki veljajo od novembra lani, so tudi dolo-
čitve spodnjega zneska, ki mora kreditojemal-
cu ostati na računu po plačilu obroka. Namen 
slednjega je, da mora kreditojemalcu po plačilu 
mesečnih stroškov dolga ostati vsaj znesek v vi-
šini neto minimalne plače. Trenutna zakonodaja, 
ki velja od 1. januarja 2020 do konca leta, določa 
višino bruto minimalne plače v višini 940,58 €. 

Za kreditojemalce, ki vzdržujejo družinske 
člane, je minimalni znesek višji, za koliko, je od-
visno od strukture družine. Za otroka, ki ga vzdr-
žujeta oba starša, se minimalni znesek poviša 
za 237,29 € na otroka, če otroka vzdržuje le en 
starš, pa za 30 odstotkov več, za 309,68 €. V dru-
žini z dvema otrokoma, ki ju vzdržujeta oba star-
ša, se vsakemu od staršev potreben minimalni 
znesek tako zviša za 237,29 €, v družini z enim 
otrokom pa za 118,64 €. 

KJE IZVEM, KOLIKO KREDITA LAHKO 
TRENUTNO DOBIM?

»Če stranka želi izvedeti, koliko kredita bi lah-
ko ta trenutek dobila v banki, lahko uporabi in-
formativni izračun za kredit, ki smo ga na NLB 
spletni strani nadgradili. Tako stranka zdaj po-
leg izračuna kredita oceni še, koliko meseč-
nih prihodkov potrebuje za izbrani kredit,« po-
jasnjuje Simona Gregorn. Opozarja, da to še ne 
pomeni, da bo stranka lahko kredit dobila v taki 
višini. Kreditna sposobnost je namreč odvisna 
tudi od strankine zadolženosti, finančnih navad 
in drugih dejavnikov. »Zato vsakemu, ki se zani-
ma za kredit, svetujemo, da se za podroben izra-
čun vedno oglasi v banki. Z informativnim izra-
čunom namreč lahko le približno oceni, največ 

koliko kredita lahko dobi pri svojih prihodkih in 
družinskem statusu, za natančne odgovore pa 
se naj raje oglasi v banki,« nadaljuje Gregorno-
va. »Tudi, če z informativnim izračunom stranka 
oceni, da njeni prihodki ne zadoščajo za izbra-
ni kredit, naj se oglasi v banki. Bančni strokov-
njak ji bo namreč pomagal pri razumevanju no-
vih pogojev kreditiranja in svetoval, kaj lahko 
stori,« še poudarja. 

KAJ SE UPOŠTEVA V DOHODKIH 
KREDITOJEMALCA?

Banke morajo pri oceni kreditne sposobnos-
ti kreditojemalca upoštevati njegove dohodke v 
preteklih 12 mesecih. V dohodke ne smejo šteti 
tistih dohodkov, ki se ne smejo rubiti. Med temi 
so najpogostejši prejete ali plačane preživnine, 
otroški dodatki in štipendije.

Kaj lahko upoštevajo v dohodkih, pa ni na-
tančno predpisano in se med bankami razliku-
je. »V NLB v prihodkih kreditojemalca poleg pla-
če upoštevamo regres, nadomestila za malico 
in prevoz na delo (tu so nekatere izjeme), naje-
mnine, znesek vrnjene dohodnine …« zaključu-
je Simona Gregorn in vas za najbolj zanesljivo 
oceno kreditne sposobnosti vabi v NLB Poslo-
valnico Mozirje.

Simona Gregorn, 
vodja NLB Poslovalnice Mozirje
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Danijela Zeme Pečnik, Viška cesta 10, 2370 Dravograd

MLADINSKA KNJIGA MESECA V KNJIŽNICI MOZIRJE

Zoë Tucker: Greta in velikani
Slikanico o deklici Greti, ki mlaj-

še otroke na preprost način pou-
čuje o skrbi za naše okolje, je nav-
dihnila življenjska zgodba nomini-
ranke za Nobelovo nagrado, mla-
de Švedinje Grete Thunberg. Ma-
la Greta živi v čudovitem gozdu, ki 
pa ga s svojim pohlepom po ma-
terialnih stvareh uničujejo velikani. 
Obupane živali se s prošnjo za po-
moč obrnejo na prijateljico Greto. 
Ta se domisli preprostega protesta 
proti delovanju velikanov. 

Slikanica na domiseln način pri-
kaže uničevanje našega domače-
ga planeta in ima srečen konec. 
Ker je v resničnem svetu ta boj še 
brez dobrega konca, so na kon-

cu dodana navodila, kako se lah-
ko vsak potrudi po svojih najbolj-
ših močeh, da Zemljo čim dlje oh-
ranimo v dobri kondiciji.

PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO GORNJI GRAD

V lanskem letu precej več intervencij kot leto poprej

Predsednik Domen Bele je 
izrazil zahvalo vsem, ki so 
pomagali pri organizaciji 

srečanja veteranov. 

Za gornjegrajske gasilce je bi-
lo preteklo leto bolj pestro kot leto 
pred tem. Imeli so osem interven-
cij. V treh primerih je šlo za posre-
dovanje zaradi požara, ostale in-
tervencije so bile potrebne zaradi 
naravnih nesreč, zavarovanj pris-
tanka helikopterja in pomoči re-
ševalcem. Predsednik društva Do-
men Bele je povedal, da jim je ju-
nija pripadla tudi organizacija sre-
čanja gasilcev veteranov iz vseh 
društev v dolini.

AKTIVNI OPERATIVCI
Poveljnik Tadej Černevšek je 

naštel številne aktivnosti, ki so jih 
speljali preko leta. Skrb za opremo 
in vozila, redarstvo na prireditvah in 
razvoz vode so le nekatere od teh. 
Sodelovali so tudi na prireditvah v 
sosednjih društvih ob prevzemu vo-
zil, kar kaže na to, da gasilci sode-
lujejo tako v nesrečah kot pri prijet-
nejših obveznostih. Sodelovali so 

na več vajah, največja je bila na Me-
nini planini, pripravili so vajo eva-
kuacije na šoli. Redno so skrbeli za 
opremo in opravili servise razen na 
enem vozilu, kar jih čaka v tem letu. 
IŠČEJO ZEMLJIŠČE ZA NOV DOM

Veliko aktivnosti so namenili is-

kanju parcele za nov gasilski dom. 
Njihova želja je, da bi nov dom pos-
tavili v bližini Enga, ampak je prišlo 
do težav pri nakupu parcele. Upa-
jo, da bodo prostor za gradnjo 
našli čim prej, saj bo potem tre-
ba najprej pripraviti podrobni ob-
činski prostorski načrt za to ob-
močje in nato pridobiti vso doku-

mentacijo za gradnjo. Želijo si, da 
bi dom stal ob 140-letnici društva, 
ki jo bodo praznovali leta 2023. 
Župan Anton Špeh je povedal, da 
se zaveda, kako potreben je nov 
gasilski dom za Gornji Grad, in ga-
silcem obljubil pomoč pri nakupu 
zemljišča.

Tekst in foto: Štefka Sem

KONCERT V DVORANI GLASBENE ŠOLE NAZARJE

Poklon skladateljem in pesnikoma, ki obeležujejo okroglo 
obletnico rojstva

Koncert se je pričel z nastopom pomlajenega godalnega orkestra pod vodstvom 
Stefana Garkova. 

V dvorani Glasbene šole Nazarje so učenci in 
njihovi mentorji februarja pripravili pester kon-
cert, s katerim so se poklonili skladateljem in 
pesnikoma, ki letos obeležujejo okroglo obletni-
co rojstva. 

ORKESTER, SOLISTI IN KOMORNE SKUPINE 
Februar je že po tradiciji kulturno obarvan 

in tudi v Zgornji Savinjski dolini ga zaznamuje-
jo številne prireditve in dogodki, s katerimi sla-
vimo delo in življenje našega največjega pesni-
ka Franceta Prešerna. V Glasbeni šoli Nazarje so 
priredili koncert, katerega rdeča nit so skladate-
lji in pesnika, ki se jih letos spominjamo zaradi 
okrogle obletnice rojstva: Ludwig van Beetho-
ven (1770), France Prešeren (1800), Anton Mar-
tin Slomšek (1800), Fran Gerbič (1840) in Mari-
jan Lipovšek (1910). 

Za slovesen uvod v koncert je z dvema sklad-
bama poskrbel godalni orkester pod vodstvom 
Stefana Garkova, sledili so nastopi solistov in-
štrumentalistov, vokalistov in komornih skupin. 

Predah med posameznimi točkami koncerta v 
organizaciji Cite Galič sta z recitacijo poezijo 
popestrili Sara Jamnikar in Aja Urlep.

Tekst in foto: Barbara Rozoničnik
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ODPRTI ATELJE NA REČICI OB SAVINJI

Obiskovalci so se preizkusili v 
likovnem ustvarjanju

Članom društva Gal so se pri ustvarjanju pridružili obiskovalci.
(Foto: Marija Šukalo)

Kulturno društvo likovnih ustvar- 
jalcev Zgornje Savinjske doline 
Gal je v svojih prostorih na Rečici 
ob Savinji pripravilo odprti atelje. 
V torek, 18. februarja, so lahko vsi, 
ki so si želeli spoznati delo članov 
društva, pobliže ogledali, kako na-
staja likovni zapis. Obenem so ime-
li možnost, da se tudi sami preizku-
sijo v različnih tehnikah likovnega 
ustvarjanja.

PREDSTAVILI SVOJE DELO
Po besedah Vinka Jeraja, pred-

sednika društva, so na tak način 
želeli predstaviti svoje delo in koga 

navdušiti v tolikšni meri, da posta-
ne njihov član ter se dodatno izo-
bražuje v številnih delavnicah. Te 
imajo z različnimi mentorji, tako so 
letos že raziskovali tihožitje in se 
učili zakonitosti senc in svetlobe. 
Ustvarjena dela so na ogled v nji-
hovem ateljeju. Obiskovalci so bi-
li deležni tudi strokovnega vodenja 
po razstavi. Sicer pa so posamezni 
člani društva že toliko uspešni, da 
so njihova dela na ogled na različ-
nih mednarodnih razstavah zunaj 
naših meja.

Marija Šukalo

ZVEZDE PLEŠEJO NA POP TV

Med sodelujočimi tudi pevka 
Alya

V četrti sezoni televizijskega šo-
va Zvezde plešejo, ki se je pričela 
to nedeljo, je na plesni podij pred 
stroge žirante stopila tudi pevka 
Alya iz Mozirja s soplesalcem Mi-
hom Peratom. Že na uvodnem na-
stopu je pokazala, da ji ples ni tuj 
in da njen glas ni njen edini adut.

S soplesalcem, koreografom, in-
štruktorjem in učiteljem plesanja 
Peratom sta dobila težko nalogo. Za 
njun prvi nastop sta morala zvadi-
ti gibe tradicionalnega brazilskega 

plesa samba, pri kateri je v ospredju 
gibanje z boki. Slednje so strogi ži-
ranti zelo pohvalili in jima po nasto-
pu podelili lepe ocene. Lado Bizovi-
čar in Nika Ambrožič Urbas sta jima 
prisodila visoki šestici, bolj stroga je 
bila Katarina Venturini s petico, naj-
strožji pa Andrej Škufca z oceno tri.

Čez teden dni bo Alya s sople-
salcem znova na plesnem podiju. 
Takrat bo en izmed petih sodelujo-
čih parov tudi že izpadel.

Benjamin Kanjir

TOPLARČKOVA IZMENJAVA SEMEN

Prikazano bogastvo, ki ga velja ohraniti

Zanimiva in raznovrstna predstavitev na stojnici društva 
Ajda Štajerska

Na kmečki tržnici v Nazarjah 
so obiskovalci sredi februarja lah-
ko izmenjavali številna semena in 
dobili informacije, povezane s pri-
delavo na domačih vrtovih. Dogo-
dek so že šesto leto po vrsti pod to-
plarjem organizirali v društvu Uč-
ni sadovnjak v povezavi s ponu-
dniki kmečke tržnice. Predsednik 
društva Jernej Mazej je k izmenja-
vi in predstavitvi povabil še člani-
ce društva za biodinamično gos-
podarjenje Ajda Štajerska.

VROČI ČILIJI IN OKUSNE 
BUČE

Mazej, ki prideluje sadike in ze-
lenjavo na domačiji v Kolovratu, je 
prinesel predvsem semena različ-
nih paprik, feferonov in čilijev. Po-

leg tega je imel na voljo semena 
domačih ali udomačenih sort pa-
prike in raznovrstna semena jedil-
nih buč ter cuketov.

avtohtonih zelenjadnic in stročnic 
iz naše dediščine, ki v času gensko 
spremenjenih in drugače manipu-
liranih semen vse bolj pridobiva na 
vrednosti. Ogledati si je bilo mogo-
če na velik karton nalepljena zrna 
fižola različnih sort. Tudi v lesenih 
škatlah s predali je prevladovalo 
seme fižola, v ličnih doma nareje-
nih vrečicah iz recikliranega papir-
ja pa je bilo na ogled in za izmenja-
vo predstavljenih neverjetno števi-
lo semen – vse od navadne solate 
do pastinaka. Manjkalo ni niti če-
bulic domače šalotke, lahko se je 
dobil tudi setveni lunin koledar po 
Mariji Thun, zraven pa številni ko-
ristni nasveti za vrtičkarje.

Tekst in foto: Marija Lebar

ZAKLADNICA AVTOHTONIH 
SEMEN

Članici društva Ajda Štajerska 
sta prinesli izjemno zbirko semen 
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Prejeli smo

OSNOVNA ŠOLA MOZIRJE

Teden pisanja z roko 
Na pobudo Društva Radi pišemo z roko smo 

prvič sodelovali v projektnem tednu Pišemo z 
roko, ki je potekal od 20. do 24. januarja po vsej 
Sloveniji. Tema projekta se nam je zdela zanimiv 
izziv, potreben, da ji namenimo posebno pozor-
nost. Pisanje z roko postaja otrokom in odraslim 
včasih kar malce nadležna zadeva. Zdi se nam, 
da ne znamo lepo pisati in se niti ne potrudimo. 
Zelo drugače pa je, če si vzamemo čas, če se 
potrudimo in nekaj napišemo premišljeno in s 
trudom – lahko presenetimo samega sebe. 

KALIGRAFIJA
Povabili smo kaligrafinjo Natalijo Resnik, ki 

se je s svojim velikim navdušenjem in znanjem 
posvetila sedmošolcem in četrtošolcem. Slednji 
so imeli tej temi namenjen celostni kulturni dan.

PISANJE RAZGLEDNIC, POSVETIL IN LEPIH 
MISLI

V okviru kulturnega in še nekaj naslednjih dni 
so se četrtošolci lotili pisanja razglednic, jih po-
šiljali šolam po dolini in nekdanjim zaposlenim 
delavcem naše šole. Sledil je teden, poln prese-
nečenj, saj je vsak dan prihajala povratna pošta 
navdušenih prejemnikov, ki so otroke razvese-
lili s pismom ali kartico, nekateri pa celo z obi-
skom. Petošolci so pisali posvetila v knjige in iz-
delovali papir. Četrti razredi pa so obrisali in iz-
rezali dlani ter nanje napisali lepo misel. Tretje-
šolci so narisali in pobarvali inicialke ter pripra-
vili razstavo lepopisov. 
ČRKE, INTERVJUJI, PISAVE, PISALA, BARVILA

V drugem razredu so izdelali velike tiskane 
črke. Ker imajo učenca iz Srbije, so poskusili ne-
kaj besed zapisati v cirilici. Prvošolčke so obi-
skali njihovi mentorji petošolci, ki so z njimi na-

pisali intervjuje o učenju in namenu pisanja. Na-
to so jim izročili čarobne svinčnike z nastavki, ki 
pomagajo pravilno in lepo pisati. Sedmošolci so 
pisali dnevnike. Šesti in sedmi razredi so izve-
deli nekaj o skritih pisavah, ogledali so si kitaj-
sko in arabsko pisavo, osmi in deveti pa so spoz-
nali zanimivosti o rastlinah, iz katerih se lahko 
izdelajo pisala in barvila. 

ANALIZA PISAVE, MEGA KVIZ, NAJBOLJ 
POSEBNA KNJIGA, TO JE MOJA PISAVA

Slednji so se šli tudi Analizo pisave z malo za-
bave. Vsi učenci predmetne stopnje pa so se 
preizkusili v reševanju Mega kviza, ki je to šol-
sko leto posvečen razvoju pisave. Kakšno na-

… po računanju, po drugačnih materialih, pisalih in pripomočkih. 
(Fotodokumentacija OŠ Mozirje)

Dramski prizori so prikazali človekovo potrebo po zapisu …, 
ključje! Po zgledu najbolj nenavadne knjige tra-
kov na palici so vsi oddelki in učitelji napisali na 
trakove: »To je moja pisava. Nihče drug nima ta-
ke.« in se podpisali. Trakove učiteljev smo pres-
likali v projekcijo, starejši učenci pa so s svojimi 
razredniki poskusili uganiti, kateri učitelj tako 
piše. Trakove so obesili na tulce in jih razstavi-
li na proslavi ob slovenskem kulturnem prazni-
ku. 450 edinstvenih pisav, niti dve nista enaki.

ŠOLSKA PROSLAVA
Tudi ta je nosila enak naslov in je bila nekakšen 

prikaz razvoja pisave od jamskega človeka do ti-
skane besede in knjig. Dramski prizori so prika-
zali človekovo potrebo po zapisu, po računanju, 
po drugačnih materialih, pisalih in pripomočkih. 
V različnih zgodovinskih obdobjih in geografskih 
okoljih so se pojavile zelo raznolike pisave. Plesal-
ci so uprizorili žive črke in različna obdobja v zgo-
dovini (jamskega človeka in Egipčane). Izvedeli 
smo tudi, zakaj bi se prvošolci radi naučili pisati 
in kako je mojster Gutenberg spremenil življenje 
pisarjem ter vsem ljudem v Evropi. 

Šolske panoje krasijo vaške situle, izdelane z 
različnimi tehnikami, v načrtu imamo še klino-
pise.

Teden pisanja z roko se nas je dotaknil na 
poseben način. Kaligrafija je nekatere otroke 
spodbudila, da še poprimejo za kaligrafska pi-
sala in naredijo kakšen umetniški zapis. Gotovo 
bo še marsikdo napisal kakšno razglednico ali 
posvetilo in gotovo bomo na pisanje z roko gle-
dali kot na cenjeno in edinstveno veščino. Z ve-
seljem in z novimi idejami se bomo lotili podob-
nega tedna tudi prihodnje leto. 

Janja Irman Kolar
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Ljudje in dogodki

POČITNIŠKI FEBRUAR NA REČICI OB SAVINJI

Raziskovali pozabljenje otroške igre

Delavnice so bile v prvem delu tedna obarvane pustno, zato so otroci izdelovali tudi maske.

Zadnji teden v februarju so se v Centru za 
družine Medgen hiša na Rečici ob Savinji sre-
čevali otroci na počitniškem druženju, ki so ga 
poimenovali Počitniški februar. Tokrat je bilo do-
poldansko ustvarjanje namenjeno raziskovanju 
pozabljenih otroških iger. Z njimi so »potovali« v 
svet otroštva dedkov in babic ter spoznavali, ka-
ko se je igra spreminjala skozi čas. 

Ker so delavnice potekale v pustnem času, so 
udeleženci v ponedeljkovem ustvarjanju izdelo-
vali maske, v torek pa so se v pustnih kostumih 
prepustili norčavosti in rajanju. 
IGRE V PRETEKLOSTI NAMENJENE DRUŽENJU 

IN GIBANJU
Bolj »resno« so k spoznavanju iger prednikov 

pristopili v drugem delu tedna. V tridnevnem 
raziskovanju, s čim so si čas krajšali njihovi pra-
dedki in prababice, so ugotavljali, da so igre bile 
namenjene druženju, saj so »odkrili« veliko ko-
lektivnih in gibalnih iger, kot so rdeče češnje ra-
da jem, rihterja bit, dan-noč, ristanc, gnilo jajce 
in številne druge. 

LUTKE IZ CUNJ IN PREDSTAVA
Da so si v preteklosti otroci izdelovali sami 

igrače po svoji domišljiji, so izvedeli ob šivanju 
lutk iz cunj in volne. Izdelali so unikatne igrače, 
ki bodo krasile kotičke izdelovalcev. 

Da vse to ne bi utonilo v pozabo, bodo gradi-
vo zbrali v brošuri, kjer bodo nazorno predstavi-

li navodila iger. Dodali bodo fotografije, ki so na-
stale na delavnicah.

Otroci so teden zaključili z rezijansko pravlji-
co Grdina je Mrcina v izvedbi KUD Potovke. 

Tekst in foto: Marija Šukalo

MEDOBČINSKI OTROŠKI PARLAMENT V LUČAH

Kako šolarji razmišljajo o poklicih

Učenci iz šestih zgornjesavinjskih šol, mentorji in ravnatelji so se 
zbrali v dvorani kulturnega doma v Lučah.

Šolarji so zaključke debate o poklicih zapisali na plakate in jih 
predstavili udeležencem. 

Osnovna šola Blaža Arniča Luče 
je organizirala medobčinski otro-
ški parlament na temo Moja po-
klicna prihodnost. Učenci iz šestih 
zgornjesavinjskih šol so se zbrali v 
dvorani kulturnega doma, kjer so 
se razdelili po skupinah in v druž-
bi mentorjev razpravljali o tem, ka-
teri so poklici prihodnosti, kaj vpli-
va na izbiro poklica in kateri pokli-
ci izumirajo. Prisotne učence, men-

torje in ravnatelje je pozdravil lučki 
župan Ciril Rosc in šolarjem zaže-
lel dobro izbiro poklica, v katerem 
bi se dobro počutili.

KAKO SE ODLOČITI ZA SVOJ 
POKLIC

V zaključnem delu srečanja sta 
po dva predstavnika vsake skupi-
ne predstavila njihovo delo in ugo-
tovitve. V razpravo, ki jo je vodila 
Ema Kočnar, so se vključevali tudi 

ostali udeleženci. Učenci so ugoto-
vili, da na izbiro poklica zelo vpliva 
družina, mediji, plača. Razmišljali 
so o tem, kateri so poklici preteklo-
sti in da se zelo razlikujejo od pok-
licev prihodnosti.
LE TISTO BODO DELALI S SRCEM, 

KAR JIH VESELI
Na izbiro poklica vplivajo oce-

ne v osnovni šoli, kaj posamezni-

ka veseli in vpliv družine na izbiro. 
Velikokrat so hobiji tisti, ki vplivajo 
na izbiro poklica, pomembna je tu-
di plača in pogoji dela ter tudi, ka-
ko je poklic cenjen. Mladi se zave-
dajo, da roboti nikoli ne bodo za-
menjali ljudi v določenih panogah, 
predvsem pa so ugotovili, da bodo 
le tisto delali s srcem, kar jih veseli.

Tekst in foto: Štefka Sem
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TEKMOVANJE S SERIJSKO ZRAČNO PUŠKO

Zmagal Tomaž Trogar

Z leve: Jan Purnat, Tomaž Trogar in Boris Purnat (foto: Matija Ros)

Strelsko društvo Gornji Grad je 
od 28. februarja do 6. marca or-
ganiziralo tekmovanje s serijsko 
zračno puško na strelišču Bočna 
za prvenstvo društva. V glavnem 
so se pomerili strelci, ki so pred 
tem že sodelovali v ligi z zrač-
no puško. Zmagal je Tomaž Tro-
gar (351 krogov), drugi je bil Jan 

Purnat (343) in tretji Boris Purnat 
(339).

Tekmovalci so streljali preizkus-
ne diabole v eno tarčo in nato po 
5 diabol v štiri tarče za oceno. Za 
končni rezultat sta šteli dve boljši 
od treh tekem, strelec pa je lahko 
v enem dnevu odstrelil dve tekmi.

Janez Kolar

PLANINSKO DRUŠTVO LUČE

Junija bodo pripravili Dan 
planinskih doživetij 

Predsednik Bogomir Pečovnik 
je povedal, da bodo organizirali 

srečanje planincev Slovenije.

V Planinskem društvu Luče so 
bili po besedah predsednika Bo-
gomirja Pečovnika lani zelo ak-
tivni. Na številnih delovnih akci-
jah so opravili skoraj tristo prosto-
voljnih ur. Veliko energije so usme-
rili v delo na Koči na Loki. Obnovi-
li so teraso, sanirali vodovod, ure-
dili podstrešje. Uspeli so pridobi-
ti podaljšanje certifikatov za kočo, 
in sicer okolju in družinam prijaz-
na koča. 

POHODI IN IZLETI
Za člane so pripravili številne 

planinske izlete in pohode. Odpra-
vili so se na Arničev pohod, bili 
so na Poreznu, Kaninu, Jerebikov-
cu in drugod. Markacisti so očistili 
planinske poti, s katerimi upravlja 
društvo. Najmlajši so zimovali v 
domači koči, se spomladi odpravi-
li na planino Polšak, v poletnih po-
čitnicah pa na dvodnevni pohod iz 
Robanovega kota v Logarsko doli-
no ter jeseni na izlet na Mrzlico, v 
Logarsko dolino pa so se podali na 
zimovanje.

PRED NJIMI DAN PLANINSKIH 
DOŽIVETIJ

Tudi letos bodo delali po začr-
tanih smernicah, so sklenili na le-

tnem občnem zboru. Poleg rednih 
aktivnosti jih čaka še organizacija 
srečanja planincev Slovenije. Sredi 
junija bodo namreč pripravili Dan 
planinskih doživetij. Aktivno bodo 
sooblikovali utrip prireditve Lučki 
dan. Upajo, da se bo njihovih izle-
tov in pohodov udeležilo čim več 
ljubiteljev gora, saj si želijo, da bi 
bilo planinstvo v njihovi občini del 
širšega družbenega interesa, zlas-
ti sedaj, ko je občina Luče v skupi-
ni Gorniških vasi.

Tekst in foto: Marija Šukalo

KOŠARKARSKI KLUB NAZARJE

Prvič v tej sezoni izgubili v svoji dvorani

Mlada nazarska zasedba je morala priznati premoč slovitemu 
Slovanu in je tako doživela prvi domači poraz v sezoni 2019/2020.

Članska ekipa nazarskega ko-
šarkarskega kluba je prejšnjo so-
boto nadaljevala z nastopi v ligi za 
prvaka 3. slovenske košarkarske li-
ge. Tokrat je v nazarski športni dvo-
rani gostila močno zasedbo lju-
bljanskega Slovana, ki je upravičila 
vlogo favorita in Nazarčanom pri-
zadejala prvi poraz v domači dvo-
rani v sezoni 2019/2020. O premoči 
priča končni rezultat, ki je bil 56:91.
MOČNA ZASEDBA PRVOLIGAŠA

Sobotni košarkarski večer je v 
nazarsko športno dvorano privabil 
številne ljubitelje košarke. Tokra-
tni nasprotnik je bil nekdanji prvo-
ligaš Slovan, pri katerem se kalili 
nekateri vrhunski košarkarji, med 

njimi tudi Goran Dragić. V letošnji 
sezoni se je članska ekipa okrepila 
z bivšimi reprezentanti in igralci iz 

prve lige ter s tem napovedala od-
ločno kandidaturo za naslov prva-
ka. Tako v svojih vrstah imajo Miho 
Zupana, Vjekoslava Petroviča, Bo-
risa Jeršina, Petra Ulčarja, največja 
okrepitev pa je Američan Cecil Ru-
dell Brown III. 
RAZLIKA VSESKOZI NARAŠČALA 

V KORIST SLOVANA
Kljub zastrašujoči zasedbi na 

nasprotni strani so se mladi na-
zarski košarkarji pogumno poda-
li na srečanje, tokrat brez prvega 
strelca Primoža Bitenca. S pole-

tno igro so na začetku druge četr-
tine izničili 8 točk naskoka Slovana 
iz prvih desetih minut igre (19:21), 
v nadaljevanju pa je prišla do izra-
za kakovost nasprotnika. Ljubljan-
ska ekipa je višja, klop pa daljša, 
kar je prevesilo tehtnico na njiho-
vo stran. 

Razlika je vseskozi naraščala do 
najvišje, ki je dve minuti pred kon-
cem znašala 42 točk (44:86). Po-
raz je v končnici tekme ublažil Jan 
Vodlak, ki je dosegel 16 točk in bil 
najboljši strelec tekme. Tekmo je 
bilo mogoče statistično spremljati 
v živo na portalu Košarkarske zve-
ze Slovenije.

TEKME SE NADALJUJEJO Z 
NEZMANJŠANIM TEMPOM

To je bil prvi domači poraz nazar-
ske zasedbe v domači dvorani. Liga 
za prvaka se nadaljuje z nezmanj-
šanim tempom. Nazarčani jutri zve-
čer gostujejo pri Enosu z Jesenic. 
Tudi Jeseničani so v prvih dveh kro-
gih lige za prvaka zabeležili dva po-
raza in imajo enak točkovni izkupi-
ček 5-tih točk kot Nazarčani.

Tekst in foto: Roman Mežnar
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MLADINSKO SVETOVNO PRVENSTVO V SMUČARSKIH SKOKIH

Slovenski mladinci postali svetovni prvaki, mešana ekipa tretja

Miha Sušnik, trener mladincev 
pri SSK Ljubno ob Savinji BTC: 

»Fantje so pokazali, da se lahko 
zberejo za najpomembnejšo tekmo 
sezone. Biti mladinski svetovni pr-
vak je zelo lepa odskočna deska za 
naprej, hkrati tudi zelo dobra moti-
vacija. Seveda takšen rezultat ne 
pride sam od sebe, za vsem tem je 
veliko odrekanja in ogromno, og-
romno dela ter tudi težkih trenutkov.

Po zadnjem skoku na mladin-
skem svetovnem prvenstvu je bilo prisotnih veliko emocij. Neverjeten ob-
čutek. Na fante sem zelo ponosen. Sami pa so si z naslovom svetovnega 
prvaka omogočili vstopnico na preizkus planiške velikanke.«

Slovenska mladinska skakal-
na reprezentanca je osvojila na-
slov svetovnih prvakov v nemškem 
Oberwiesenthalu, kjer poteka sve-
tovno prvenstvo v nordijskih di-
sciplinah. Mladinska reprezentan-
ca je nastopila v postavi Žak Mo-
gel, Jan Bombek, Jernej Preseč-

nik (vsi trije SSK Ljubno ob Savi-
nji BTC) in Mark Hafnar (SK Triglav 
Kranj), ki je v četrtek osvojil bronas-
to medaljo na posamični tekmi. Jan 
Bombek je skupaj z Jernejo Brecl, 
Katro Komar in Markom Hafnarjem 
sestavljal mešano ekipo, ki je na pr-
venstvu osvojila tretje mesto. Ska-

kalce je na prvenstvu spremljal tu-
di ljubenski trener Miha Sušnik.

NEPREMAGLJIVI MLADINCI
Mogel je kot prvi med skakalci 

Slovenijo popeljal na tretje mesto, 
nato so naslednji trije deklasira-
li tekmece v prvi seriji. Tako Bom-
bek kot Presečnik in Hafnar so bili 
najboljši v svojih skupinah. V final-
ni seriji so naši mladi asi zaneslji-
vo opravili svojo nalogo do konca. 

Mogel je z 99 metri popravil dose-
žek iz prve serije, Bombek je pri-
stal pri 104 metrih, Presečnika je 
odneslo do enake dolžine, naslov 
mladinskih svetovnih prvakov pa 
je potrdil Hafnar, ki je sicer skočil 
skromnih 82 metrov, a na koncu so 
naši še vedno imeli skoraj 30 točk 
naskoka pred konkurenco, drugi 
so bili Avstrijci in tretji Nemci.

Štefka Sem

Mark Hafnar, Žak Mogel, Jernej Presečnik in Jan Bombek (z leve) so 
postali svetovni prvaki.

(Foto: ŠS)

SLOVENCI EKSPLODIRALI NA NORVEŠKI TURNEJI

V dveh dneh na stopničkah Prevc, Jelar in Zajc

Žiga Jelar (desno) je prvič stal na zmagovalnih stopničkah, kjer mu 
je družbo na tretjem mestu delal Timi Zajc (v sredini), zmagal je 

Kamil Stoch. (Foto: SloSki)

Norveška turneja Raw Air po-
staja za naše smučarske skakal-
ce vse bolj uspešna. Po manj uspe-
šnem začetku naporne desetdnev-
ne skakalne turneje in vremenu, 
ki je zagodlo organizatorjem, da 
so morali prestaviti eno tekmo, so 
Slovenci na dveh tekmah v Lille-
hammerju stali na vseh treh sto-
pničkah. 

Na eni tekmi je zmagal Peter 
Prevc, na drugi pa sta bila drugi in 
tretji Žiga Jelar in Timi Zajc. V se-
števku turneje je Žiga Jelar na tret-
jem mestu, Peter Prevc na osmem, 
in Timi Zajc na devetem. Skakal-
ce čaka še ena posamična tekma 
v Trondheimu ter posamična in eki-
pna tekma na letalnici v Vikersundu.

ZMAGA PETRA PREVCA
V ponedeljek, 9. marca, je v Lille-

hammerju Peter Prevc po treh letih 
zmagovalnega premora dosegel 
svojo 23. zmago v svetovnem po-
kalu. Na zmagovalni oder je skočil 

s četrtega mesta po prvi seriji. Ti-
miju Zajcu po 23. mestu po prvem 
skoku ni kazalo najbolje, tekmo je 
končal mesto višje. 
JELAR IN ZAJC NA STOPNIČKAH

Na istem prizorišču so v torek, 

10. marca, speljali še eno tekmo. 
Po prvi seriji je vodil 20-letni ska-
kalec Smučarsko skakalnega klu-
ba Ljubno ob Savinji BTC Timi Zajc 
in vse je kazalo na še eno zma-
goslavje. Timi v drugo ni ponovil 

prvega skoka in je tekmo končal 
ne tretjem mestu. Prvič v karieri je 
Žiga Jelar stal na stopničkah, os-
vojil je drugo mesto. Po prvi seriji 
je bil deveti. Nedaleč od stopničk 
je bil tudi Peter Prevc, ki je s sed-
mega napredoval na končno pe-
to mesto.

EKIPNO TRETJI
Na ekipni tekmi v Holmenkoll-

nu so naši smučarji skakalci za-
sedli tretje mesto. Slovenske bar-
ve so branili Žiga Jelar, Timi Zajc, 
Anže Lanišek in Peter Prevc. Zma-
ga je šla na Norveško, drugo mes-
to so zasedli Nemci. Najbolj se je 
od slovenskih predstavnikov iz-
kazal Žiga Jelar, Timi Zajc je s 122 
in 126,5 metra dolgima skokoma 
veliko pripomogel k uspehu eki-
pe. Moštvena preizkušnja je za-
radi širjenja novega koronaviru-
sa potekala brez navzočnosti gle-
dalcev.

Štefka Sem
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Šport, Kronika

ODBOJKARSKI KLUB MOZIRJE

Dobro nadaljevanje v play out skupini

Mozirske odbojkarice v roza dresih so proti gostjam iz Kranja 
prikazale odlično igro, a so bile na koncu za zmago za las prekratke.

Mozirske odbojkarice pod tre-
nerskim vodstvom Tomaža Pisni-
ka strnjujejo svoje vrste in iz tek-
me v tekmo izboljšujejo formo. Iz 
zadnjih dveh srečanj so prines-
le štiri točke, predvsem po zaslugi 
odlične igre v Zrečah.

V predzadnjem kolu so v Špor-
tni dvorani Mozirje gostile gostje 
iz Kranja. Slednje so Mozirjankam 
neposredne tekmice za obstanek v 
1. B državni odbojkarski ligi in ved-
no mesto nad njimi. Neposredni 
obračun je zato naredil zanimiv boj 
in borbo za vsako točko. V prvem 
setu so domače igralke nizale toč-
ko za točko in se rezultatsko odle-
pile od nasprotnic, ki so dosegle 
zgolj 15 točk. V drugi igri sta ekipi 
zamenjali vlogi. Kranjčanke so se 
zbrale in brez težav zmagale. Do-
mačinke so dosegle 17 točk. 

Tretja in četrta igra sta bili bolj 
izenačeni. Tretja je pripadla Mozir-
jankam na -19, četrta nato gostjam 
na -20. V peti igri sta bili ekipi re-
zultatsko ves čas poravnani. Pred 
koncem je gostjam uspelo pobeg-

niti, domačinke pa so delale pre-
več napak na sprejemu. Zmaga za 
Kranj s 15:11.

Ekipa Zreč je na lestvici nad mo-
zirsko. V gosteh so se Mozirjanke 
od samega začetka Zrečank loti-

le brez omahovanja. Taktika, ki jo 
je postavil trener, se je izkazala za 
dobro, saj domačinke niso mogle 
v nobenem delu srečanja globo-
ko zadihati. Najtežja je bila še prva 
igra, ki so jo Mozirjanke dobile s 
27:25. Izenačenost vse do konca in 
zmaga šele v podaljšani igri. Dru-
ga in tretja igra sta bili veliko laž-
ji, obe pa sta pripadli gostjam. Dru-
ga igra se je končala na -16, tretja 
celo na -12.

Mozirjanke so s tem odnesle no-
ve tri točke, s katerimi so se utrdile 
in točkovno izenačile s Kranjem na 
četrtem mestu. 

To soboto na parketu Športne 
dvorane Mozirje gostijo Kamni-
čanke, ki so nedosegljivo na prvem 
mestu prvenstvene play out skupi-
ne.

Tekst in foto: Benjamin Kanjir

PO POŽARU GOSPODARSKEGA POSLOPJA V LOKAH

V ognju uničena tudi vsa oprema za decembrsko 
dekoracijo Mozirja

Ogenj je uničil 500 paketov led luči, ročno izdelane snežake, krogle 
in zvončke, ki krasijo Mozirje ob vsakem novem letu.

V pretekli številki Savinjskih no-
vic smo poročali o katastrofalnem 
požaru, ki je v noči iz 29. februar-
ja na 1. marec popolnoma uničil 
gospodarsko poslopje v Lokah pri 
Mozirju. V ognjenih zubljih pa ni 
zgorelo samo poslopje, ampak vse, 
kar je bilo v notranjosti objekta. 

Pred dvema letoma so se čla-
ni Etnografskega društva Mlajev-
ci Mozirje z lastnico dogovorili, da 
lahko v tem objektu hranijo stvari, 

s katerimi ozaljšajo Mozirje v času 
pred novim letom. Gre za 500 pa-
ketov led luči, ročno izdelane sne-
žake, krogle in zvončke. Večletno 
potrpežljivo ročno delo mozirske-
ga vrtnarja Jožeta Skornška je ta-
ko v trenutku izginilo v dimu. Nas-
talo škodo so ocenili na 12.900 
evrov.

Član društva Robert Klemenak 
pravi, da bodo letos decembra za-
čeli znova. Počasi bodo dokupova-

li stvari in izdelovali različne deko-
racije. Lahko se zgodi, da bo traja-
lo kakih pet let, da bodo prišli nazaj 
na zeleno vejo. Ob tem veseli dej-
stvo, da tudi Jože še ni izgubil vo-
lje do dela in da so šibe za izdelavo 
novih izdelkov že nabrane. V zad-
njem času pred požarom je izde-
lal 30 novih zvonov, ki k sreči še ni-
so bili v skladišču z ostalim in bodo 
pomenili začetek novega.

V uničenem poslopju je imelo v 

hrambi par stojnic in miz tudi Etno-
loško hortikulturno društvo Mo-
zirski gaj. Kot je dejal predsednik 
društva Darko Bele, njihova ško-
da znaša okoli 1.500 evrov. Total-
na katastrofa pa bi nastala, če bi 
imeli tam hranjene lučke Božične 
bajke Slovenije. To bi najverjetne-
je pomenilo konec uspešne zgod-
be, ki jo upravljavci parka gradijo 
že štiri leta.

Tekst in foto: Benjamin Kanjir
V ognjenih zubljih ni zgorelo samo poslopje, ampak vse, kar je bilo v 

notranjosti objekta. (Fotodokumentacija PGD Mozirje)
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Organizacije, Zahvale, Oglasi

Kmet govori Bogu

Moj srp je rezal Tvoje bilke,
moj znoj je močil Tvoje trte,
večer je, vžgi zvezde svetilke.

Moj molk častil je gozd in travo,
srp, koso, sode, klet in kravo,
zdaj k Tebi so oči uprte.

Moj plug oral je Tvoja polja,
Tvoj prst oral je moja lica,
še zate je na mizi žlica.

Prisedi, z mano povečerjaj,
potem pa ves moj dolg izterjaj.
In naj se zgodi Tvoja volja.
                                     (A. Gradnik)

Pojdem, ko pride moj maj,
pojdem na rožne poljane,
kjer najdem vse svoje
zbrane od včeraj
in kdo ve od kdaj.
Pojdem v kraj vseh krajev,
pojdem v maj vseh majev …
Ne kličite me nazaj!
                              (T. Kuntner)

ZAHVALA

Ivan KRIVEC
p. d. Brčunov ata

iz Rovta pod Menino
3. 7. 1937 - 26. 2. 2020

Iskrena hvala vsem, ki ste mu v času njegove bolezni nesebično po-
magali in ga pospremili k večnemu počitku.

Vsi njegovi

ZAHVALA

ob boleči izgubi našega tatija

Jožeta JURJOVCA
1930 – 2020

z Rečice ob Savinji

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste bili z nami ob njegovem slo-
vesu. Iskrena hvala g. župniku Zagorcu, g. diakonu Čeplaku za daro-
vano pogrebno mašo in pogreb, g. govorniku Grudniku, dr. Podbre-
gar Marš in dr. Podkonjak - Panić, sestri Ireni in vsem patronažnim 
sestram ZD Nazarje za pomoč pri njegovem zdravljenju, hvala tudi ge. 
Minki Poličnik za njeno nesebično pomoč.

Tati, hvaležni smo, da si bil del nas …

Vsi tvoji

Vsi bomo enkrat zaspali
v hišo očetovo šli,
delo za vselej končali,
sladko počivali vsi.
                 (A. M. Slomšek)

ZAHVALA

V 83. letu nas je zapustil

Ivan GLUŠIČ
iz Lok pri Mozirju

Iskrena hvala vsem za izrečena sožalja in da ste nam stali ob strani 
in ga pospremili na njegovi zadnji poti.

Vsi njegovi

PLANINSKA ZVEZA SLOVENIJE

Ne za vsako ceno v gore
Prejšnji teden se je stopnja ne-

varnosti snežnih plazov v Slove-
niji povzpela na znatno in pone-
kod v Julijskih Alpah veliko. V Pla-
ninski zvezi Slovenije zato planin-
cem odsvetujejo obisk visokogorja 
in jim priporočajo, da izberejo niž-
je ležeče cilje.

NEVARNOST PLAZOV IN 
ZDRSOV

Nevarnost snežnih plazov je tre-
nutno nad nadmorsko višino oko-
li 1.700 m znatna, 3. stopnje, niž-

je, kjer je še dovolj novega snega, 
pa zmerna, 2. stopnje. Na strmejših 
pobočjih se lahko sprožijo manjši 
plazovi snega, že ob manjši obre-
menitvi snežne odeje pa se lahko 
predvsem na mestih z napihanim 
snegom sproži kložast plaz. Posa-
mezni plazovi se lahko s strmih po-
bočij sprožijo tudi spontano. Na ve-
tru izpostavljenih legah, kjer je no-
vi sneg spihan do stare podlage, je 
nevarnost zdrsov. 

IS
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Za razvedrilo

LETOS IGRAL NA HARMONIKO, 
DRUGO LETO BO PEL

Ravnatelj ljubenske osnovne šole mag. Sa-
mo Kramer je na dobrodelnem koncertu na 
harmoniko zaigral melodijo pesmi Moj očka 
ima konjička dva. K petju je povabil sovodite-
ljico Ireno Vrčkovnik in občinstvo, saj je do-
volj kompatibilno. Sam se v petju ni preizkusil, 
ker je zanj igranje na harmoniko zaenkrat do-
volj, je pa izrazil željo, da naslednje leto zapoje 
skupaj z Ireno. Da bomo lahko poročali, ali bo 
temu tako, bo torej potrebno počakati leto dni.

KAJ JE ZA OVINKOM?
V dvorani nazarskega samostana so predva-

jali posnetke pričevalcev življenja v kraju nekoč. 
V časih, ko na cestah ali bolje rečeno kolovo-
zih skorajda ni bilo prometa, si lahko srečal le 
kolesarje in konjske vprege. Po pripovedovanju 
Franca Bastla - Potesalovega je bil v Gornjem 
Gradu zdravnik, ki se je lahko pohvalil z enim 
prvih avtomobilov v naših krajih. Ko se je peljal 
po Zadrečki dolini, je pred ovinkom vozilo usta-
vil, stopil iz njega in šel peš pogledat, če slučaj-
no kdo ne gre nasproti. Nato pa spet hop v avto 
in počasi naprej. 

ZA ZDRAVILO JE ŽE PREPOZNO
Bolnik na solčavski prireditvi Vinarska 

(Dejan Ikovic – Bushi, levo): »Približujem 
se okrogli obletnici. Ali mi lahko daš nasvet, 
kako naj se na to pripravim? Imaš mogoče 
kakšno zdravilo?«

Zdravnik (Grega Preprotnik – Cenk): »Za 
to ni zdravila. Vse, kar si delal prej, boš po-
navljal v drugačni obliki. To, da se ti bo to do-
gajajo, zaradi pozabljivosti itak ne boš opa-
zil.«

Bolnik: »Aha, hvala. Približujem se okrogli 
obletnici. Ali mi lahko daš nasvet, kako naj se 
na to pripravim? Imaš mogoče kakšno zdra-
vilo?«

PV

BR

MŠ
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Križanka, Informacije

KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 12. številki SN

2020

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Veter. postaja Mozirje, tel.: 5831-017, 5831-418, 839-02-20, 839-02-21.
Dežurni živinozdravnik je dosegljiv na tel.: 041-724-972.
Sprejem naročil in izdaja zdravil: delavnik: od 7. do 8.30 ure, nedelje, prazniki: od 
7. do 8. ure. Veterinarski higienik (konjaška služba), tel.: 545-10-31.
Ambulanta za male živali: ponedeljek, sreda, petek od 7. do 15. ure, torek, če-
trtek od 10. do 18. ure.

D e ž u r n e  s l u ž b e

VETERINARSKO DEŽURSTVO

ZDRAVSTVENO DEŽURSTVO
Dežurna ambulanta je odprta samo ob sobotah, nedeljah in praznikih od 7. do 
7. ure (24 ur). V preostalem času poiščite zdravnika v dežurnih ambulantah v 
Velenju ali Žalcu, za otroke do vključno 18. leta na Pediatričnem urgentnem 
centru Celje in za poškodovance na Urgentnem centru Celje. Ob nujnem sta-
nju pokličite 03/837-08-00 ali 112.

DEŽURNA SLUŽBA ELEKTRO CELJE
Vse prijave okvar se javljajo direktno v Celje v center vodenja, od koder se 
nato napoti dežurni elektromonter na teren. 
(03) 42 01 000 (centrala)
(03) 42 01 180 (prijava napak na števcu) od 7. do 15. ure
(03) 42 01 240 (prijava napak na omrežju) 24 ur/dan

DEŽURNE SLUŽBE KOMUNALNIH PODJETIJ
Dežurna služba na javnih vodovodih na številki GSM 041 621 950.
Dežurni vzdrževalec Komunala d.o.o. Gornji Grad: 041-390-145.



Savinjske novice št. 11, 13. marec 202026

Petek,
13. marec

ob 19.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Večer erotične poezije

Sobota,
14. marec

prosto. Luče
Arničev zimski pohod na Raduho
ob 9.00. Kmetija Slapnik, Dol 14, Gornji Grad
Prikaz obrezovanja sadnega drevja v kmečkih 
sadovnjakih
ob 14.00. Sadni drevored na Ljubnem ob Savinji
Prikaz obrezovanja sadnega drevja
ob 16.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Keramična delavnica
ob 18.00. OŠ Ljubno ob Savinji
Odbojkarska tekma - KLS Ljubno : SVolley
ob 19.00. Kulturni dom Bočna
Gledališka predstava The Addams family
ob 19.00. Športna dvorana Mozirje
Odbojkarska tekma - Mozirje : Calcit Volley II
ob 19.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Potopisno predavanje Jadranje po oceanih našega 
planeta

Nedelja,
15. marec

ob 15.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Gregorjevo za otroke

Torek,
17. marec

ob 10.45. Sejna soba ZD Nazarje
Šola za bodoče starše
ob 18.00. Glasbena šola Nazarje
Nastop učencev
ob 20.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Meditirajmo skupaj

Sreda,
18. marec

ob 17.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Ura pravljic z ustvarjalno delavnico

Četrtek,
19. marec

ob 9.45. Sejna soba ZD Nazarje
Šola za bodoče starše

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

Napovednik dogodkov

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa 
ostala dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kva-
litetno in poceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Brlec d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.     

ŽIVALI – PRODAM
Prašiče, najboljše mesnate pasme 
za dopitanje na večjo težo, Fišar; 
gsm 041/619-372.
Prodam telico ls, breja osem me-
secev, težka 500 kg; gsm 041/867-
402.
Prodam telico ls, brejo 6 mesecev, 
pašno, v račun vzamem manjšo 
pašno; gsm 041/324-377.    
Prodam teličko križanko čb/ls, sta-
ro 10 dni; gsm 041/519-507.

ŽIVALI - KUPIM
Kupim kravo, telico za zakol, dopi-
tanje in teličke, bikce nad 100 kg; 
gsm 031/533-745.

DRUGO – PRODAM
Prodamo nekaj silažnih bal (1. in 
3. košnja), možen prevoz; gsm 
031/229-154.
Prodamo smrekove krajnike in ob-
rezline od žaganja, možna tudi do-
stava; gsm 031/229-154.
Prodam silažne in suhe bale, prva 
košnja, l. 2019, 22 eur/kos, možna 
dostava; gsm 041/372-040.
Prodam suha drva, bukev, gaber, 
metrska, cepljena, možen razrez 
na kratko in prevoz; gsm 031/585-
735.
Prodam visoke grede, izdelane iz 

brun, kakovostna izdelava, možna 
dostava; gsm 040/430-080.
Prodam okrogla drva, ugodno; 
gsm 070/689-070.

DRUGO – KUPIM
Kupim/iščem stekleno volno 
(mehko izolacijo) v rolah ali refuzi; 
gsm 031/229-154.

VOZILA – PRODAM
Prodam dobro ohranjen peugeot 
307, srebrne barve, l. 2006, 1,6, ben-
cin, registriran do 4/2020, prevo-
ženih 172.000 km, redno servisiran 
in čiščen, v njem se ni kadilo; gsm 
040/548-022.
Prodam golf letnik 2002, prevože-
nih 221.000 km, za 1.350 eur; gsm 
031/344-006.

IŠČEM
Iščem usposobljeno negovalko za 
starostnike na domu, v Mozirju; 
gsm 070/788-025.

NEPREMIČNINE
Stanovanje v okolici Mozirja od-
dam mlajšemu paru ali samski 
osebi; gsm 051/620-598.
Kvalitetno kmetijsko zemljišče v 
Lokah prodam po 2,20 eur/m2; 
gsm 041/650-151.

◊	ŠIVILJSTVO	ŽANA	
Šivanje po meri, kostimi, srajce, hlače in razna popravila 
(menjava zadrg, krajšanje, ožanje). Gsm 041/498-943. 

Oblak Z. Barbara s.p., Ljubija 88, 3330 Mozirje.

◊	UREJANJE	IN	IZGRADNJA	OKOLICE
Gradnja gozdnih vlak ali cest, planiranje travnikov, izdelava 
dvorišč, meteorna ali fekalna kanalizacija, vgradnja čistil-
nih naprav, izkopi za ceste, novogradnje, vodovode, izdela-
va kamnitih škarp, mletje ruševin ali kamenja v nasipni ma-
terial. Gsm 041/631-395.

TGM Janžovnik Aleš s.p., Zavodice 1, 3331 Nazarje.

OBVESTILO BRALCEM
Spoštovane bralke in bralce Savinjskih novic obveščamo, da smo 

izpustili iz Napovednika dogodkov vse najave, za katere smo pravo-
časno dobili odpoved. Nekateri prireditelji dogodkov se za odpoved 
niso odločili, je pa možno, da bo do tega zaradi širjenja koronaviru-
sa prišlo. Svetujemo vsem, da pri organizatorjih dogodkov predhodno 
preverijo, če je prišlo do sprememb.

Uredništvo
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Oglasi

Potencialna nevarnost poškodb zaradi napake 
na bobnu pralnih strojev Bosch, model WAT28490BY, 

proizvedenih februarja 2019
• Prostovoljni varnostni ukrep za približno 

9 aparatov.

• Ukrep se tiče samo pralnih strojev Bosch 
WAT28490BY, proizvedenih februarja 2019.

• Aparate, na katere se nanaša ta ukrep, 
bomo brezplačno zamenjali.

Nazarje, 10. 3. 2020 (BSH) – BSH Hišni apa-
rati d.o.o. Nazarje umika pralne stroje s spred-
njim polnjenjem Bosch WAT28490BY, proizve-
dene februarja 2019, zaradi potencialne nevar-
nosti poškodb zaradi povezave notranjega bob-
na aparata. Potrošniki naj na spletnem naslovu 
www.washingmachinesafety.si preverijo, ali 
se ta ukrep tiče njihovega aparata. Aparate, na 
katere se nanaša ta ukrep, bomo potrošnikom 
brezplačno zamenjali.

V Sloveniji se ta varnostni ukrep nanaša na 
pralne stroje Bosch WAT28490BY s številko FD 
9902 iz proizvodnega obdobja februar 2019. 

Pri pregledih kakovosti smo ugotovili, da 
so možne poškodbe povezave notranjega 
bobna pralnega stroja. Med centrifugiranjem 
se pod določenimi pogoji ta povezava lahko 
razrahlja, kar predstavlja nevarnost resne po-
škodbe. 

Vse lastnike pralnega stroja Bosch WA-
T28490BY, ki so aparat kupili v lanskem letu, 
PROSIMO, da na posebnem spletnem naslo-
vu www.washingmachinesafety.si preverijo, ali 
ta varnostni ukrep velja za njihov gospodinjski 
aparat. Vsem lastnikom pralnih strojev, na kate-
re se nanaša ta ukrep, ponujamo brezplačno za-
menjavo pralnega stroja.

Za nas je najpomembnejša varnost naših po-
trošnikov in zavezani smo najvišjim standardom 
kakovosti ter varnosti. Vendar varnosti ni mogo-
če zagotoviti za celotno življenjsko dobo pralnih 
strojev, na katere se nanaša ta ukrep. Zato iz-
vajamo prostovoljni varnostni ukrep za te pral-
ne stroje.

Pomembno: Potrošnike prosimo, da do za-
menjave pralnega stroja, na katerega se nana-
ša ta ukrep, ne uporabljajo pri vrtljajih centrifu-
ge, ki presegajo 800 vrtljajev na minuto, s čimer 
bodo zelo zmanjšali varnostno tveganje in pre-
prečili morebitne poškodbe.

Potrošniki, ki imajo težave pri preverjanju, 
ali se ta ukrep tiče njihovega aparata, nas lah-
ko pokličejo tudi na telefonsko številko 01 5830 
700.
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